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Plejadisch-plejarische kontaktní zpráva 

 

 
 

Rozhovor mezi Quetzal z Federace Plejaren  

a »Billym«, Eduardem Albertem Meierem, BEAM 

 

Osmistý jedenasedmdesátý kontakt 

Pondělí, 4. prosince 2023, 11.21 hod. 

 

Billy   Ach, to jsi ty – – ahoj. – To ale nebylo zrovna chytré, neboť já jsem byl u Evy v tiskárně, kde se 
věnuje skládání listů. Když jsem tedy nebyl v kanceláři, nemohl jsi mě najít ani ve světnici, když jsi tam 
přešel a odkud jsi pak zase telefonoval a volal sem do kanceláře, přičemž jsi přestal volat právě 
v okamžiku, když jsem pádil k telefonu a chtěl zvednout sluchátko. Ale mohl jsem vidět už jen číslo 
telefonního aparátu, načež jsem samozřejmě uháněl naproti do světnice, kde nikdo nebyl. Pak jsem 
zase odkvapil zpět do tiskárny a teď jsem hned přišel i do kanceláře, když jsem tě viděl od dveří tiskárny 
v Evině kanceláři, jak jsi chtěl právě opět jít do mé kanceláře. Proto jsem ti zavolal. A tak jsi tedy opět 
zde, můj příteli, a buď i vítán, Quetzal. 

Quetzal   Jsem tu zpět, ano, a hledal jsem tě, když jsi nebyl ve své pracovně. Z toho důvodu jsem tě 
hledal v protějším bytě, kde jsem tě ale rovněž nenašel. Proto jsem použil ten telefonní aparát. Buď ale 
rovněž pozdraven, Eduarde, můj příteli. Ale chci se tu jen zastavit, abych ti pověděl, že k tobě přijde 
Arlion; kdy se tak stane, to ale nevím. Ale bude to v příštích dnech, mimoto teď přicházím jen na krátko; 
potom sem ale znovu přijdu odpoledne. Ostatně se tu ochladilo, neboť je nyní zimní období. 

Billy   Ano, tak to je; to odpovídá nynějšímu ročnímu období. Tak tomu je, a já tě chci hned připravit 
na to, že dnes máme některé mimořádné věci, protože tu jsou různé dopisy atd., z nichž ti mám nějaké 
ukázat, jako tento dopis tady, pokud si ho chceš, prosím, přečíst ... 
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Milý Billy,                            26. 11. 2023 

když jsem roku 1993 začal se studiem Učení ducha / Učení Tvořivé energie, tak jsem si nedokázal 
představit, jak dlouho toto studium bude trvat. A nyní, v roce 2023, toto mé studium dospělo ke svému 
konci, nicméně představuje pouze základní Nauku, jež je dále rozváděna knihami a spisy, neboť učební 
proces nikdy nekončí. Jak rychle ten čas uběhl! Mám radost z toho, že jsem tě v tomto životě po dlouhém 
hledání nalezl a byl jsi pro mě učitelem a vzorem pro mé studium. Za to ti vyslovuji svůj dík. Můj život se 
velmi zaměřil na Tvořivé zákony a doporučení, můj osobní život se změnil ve vztahu k pravé vnitřní 
a vnější lásce, svobodě, harmonii a také k míru ve smyslu vyváženosti a vyrovnanosti, a změnil se i můj 
pohled, jakým jasně vidím věci. Mnozí moji spolubližní se podivují mému chování. Působím jím na ně 
i pozitivně, protože o něm přemýšlejí. Když jsem poprvé přišel do FIGU, měl jsem velmi mnoho otázek, 
ale ty se v průběhu let vysvětlily samy od sebe. Zejména klid a umírněnost a schopnost pozorovat vše 
pozitivně-neutrálně přicházejí člověku v dnešní době velmi vhod, i když svět blázní. Tento svět by šlo 
označit za »blázinec«. 

Při četbě mnoha věcí ve tvých spisech a knihách mívám takové tušení nebo pocit, jako bych je už věděl. 
Je to logické a nemůže to být jinak. 

Milý Billy, ještě jednou ti děkuji za Tvoji trpělivost a přeji Ti vše dobré, a zůstaň zdráv. A tímto Tě velmi 
srdečně zdravím, salome. 

 

Posílám milé pozdravy Evě a členům Základní skupiny, zbývající částku z dobropisu za studium Učení 
ducha vnímejte jako můj dar. 

 

Quetzal   ... To ukazuje, jak cenná je tvoje práce, jak z ní plynou hodnotné věci a jak je ti za ni projevován 
dík. Ale myslím si, že to jméno zde a to místo by neměly být jmenovány a měly by se vypustit. Jistě by 
nebylo dobré je ponechávat, neboť ... 

Billy   ... to máš patrně pravdu. Ale dík nenáleží mně, nýbrž lidem – neboť tento člověk zde přece není 
jediný –, kteří konají správně, a kteří se tedy učí a nalézají cestu k sobě samým. Já jsem přece v tomto 
ohledu jen prostředkem k účelu, jak se říká. Bude jistě dobré, když Bernadette to místo a jméno skryje, 
a proto jí to řeknu. 

Quetzal   Nyní tedy půjdu a vrátím se opět odpoledne. Nuže, na viděnou později. ... 

Billy   ... dobře, později na viděnou. 

 

Odpoledne, 16.17 hod. 

 

Quetzal   Jsem zde, buď pozdraven, Eduarde, můj příteli. 

Billy   Buď znovu vítán. Posaď se, milý příteli. – Mohli bychom se nejdříve probrat tím vším, co tu mám 
ke zpracování, než se budeme věnovat jiným věcem? 

Quetzal   Samozřejmě, nenech se od toho zdržovat. 

Billy   Dobrá, pak bych rád začal tímto zde, totiž jednou čtenářskou otázkou, o níž si myslím, že je důležité 
ji uvést do diskuze tím, že ti ji dám přečíst. Bernadette na ni odpověděla, a když ti ji předložím, tak si 
prostřednictvím kontaktní zprávy najde cestu do světa: 
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Čtenářská otázka 

Skladatelé Mozart a Mendelssohn napsali hlubokosáhlá, hlubokomyslná hudební díla s vysokými 
hodnotami, jež mohou lidem sloužit k tomu, aby Tvořivě přepólovali své vědomní síly a podporovali jejich 
hloubku a zdraví, pokud je budou meditačně využívat. V mých očích nicméně, navzdory své každopádně 
dané kvalitě, obrovsky ztrácejí na své prospěšnosti a svém potenciálu vinou náboženskosektářských, 
často latinských či německých textů, formulací a veršů, jež jsou plné slov a sentencí jako Agnus Dei 
(beránek Boží), Domini (Pán), Ježíš Kristus, Ježíš je má naděje, Bůh je na nebi, klečet před Pánem, padat 
před Ním a mnohých dalších takovýchto bohověrných textů. Odpovídalo by mysli obou skladatelů a celé 
věci, kdyby byla na Zemi spuštěna iniciativa, která by si kladla za cíl vytvořit zcela nové verše a formulace 
orientované na Tvoření a Učení ducha a která by zapříčinila, aby daná díla tímto způsobem znovu ožila 
na základě spolupráce a nových provedení s určitými hudebními orchestry? Tím mám na mysli vytvoření 
nových, umělecky kvalitních a hlubokomyslných veršů a textů pro takzvanou »duchovní« hudbu obou 
skladatelů za účelem vědomní evoluce lidí, veršů a textů, které by se zakládaly na Učení Tvořivé energie, 
povznášely a zněly ve smyslu Tvořivé přírody, pokud by neměla převažovat historická, náboženská 
hodnota dotyčných textů, jako je tomu možná v případě Mendelssohnova oratoria Pavel a oratoria Eliáš. 

Odpověď 

Tato idea je velmi dobrá a nadmíru cenná. Spolek FIGU si nicméně uvědomuje, že takové nové texty 
nebude obecná společnost milovníků hudby a hudebních znalců s jistotou akceptovat, jednoduše proto, 
že ty nábožensky založené texty jsou příliš rozšířené a příliš hluboce zakotvené v paměti lidí, kteří jsou 
krom toho přece ještě i věřící. 

Přesto by takováto iniciativa měla být praktickým způsobem zahájena, a to někým, kdo se o to zajímá 
a kdo je i způsobilý k tomu, aby pro tuto hudbu vytvořil zcela nové texty. Jisté rovněž je, že ty dosavadní 
texty nemohou být jednoduše přepsány a nahrazeny pojmy z Nauky Tvořivé energie, protože takovýto 
postup by byl ocejchován jako plagiátorství, což by zcela zmařilo hodnotu dotyčných snah, a krom toho 
by to nejen daného autora, ale i FIGU vrhalo do špatného světla. 

I když taková nová ozvučení patrně v obecné společnosti neprorazí, byla by smysluplná a užitečná pro 
lidi, kteří stojí blízko FIGU nebo se zajímají o Nauku. 

Bernadette 

 

Quetzal   Ta otázka je dobře zodpovězená, a bude jistě správné, když ji zmíníš v naší rozhovorové zprávě 
a když si odpověď najde cestu do světa, jak říkáš. 

Billy   Potom tu mám následující: 

Přeposlaná zpráva, 18. listopadu 2023, 18:02 hod.: 

Předmět: Převod pro mateřské středisko FIGU s projevem vděčnosti vůči JHWH Quetzal 

Kopie (CC): Nestor ... 

Milý Christiane, 
doufám, že jste Vy, Vaše rodina, Billy a členové Základní skupiny, stejně jako naši učitelé z Plejaren, zdrávi, 
bezpečni a radostni. Už několik měsíců musím já ..., ... vyjadřovat svoji nesmírnou vděčnost, svůj respekt 
a svoji upřímnou lásku za vše, co JHWH Quetzal realizoval pro blaho nás »skřítků« (a »pozemských 
červíků«) v souladu s našimi určeními a při jejich naplňování. ... je připojen/a/o k tomuto e-mailu. 
JHWH Quetzal, Billy, Vy sám (a ostatní v mateřském středisku) jste vážené vzory pro ty z nás, kteří žijí 
a pracují jinde na této šílené planetě. To mi přináší nesmírný mír a působí mi to větší radost a jistotu při 
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naplňování mého vlastního určení a mé odpovědnosti. V mých myšlenkách, pocitech a emocích zůstává 
stále velmi přítomný a významný zejména Quetzal (z důvodů, které se snažím rozpoznat). 
Zůstávej bezpečen a předej prosím kopii tohoto krátkého dopisu Billymu, aby ji mohl sdílet s Quetzal. Já 
sám jsem vděčný za příležitost sloužit FIGU. Tu a tam stále vyvolávám nějaké myšlenky a pocity, a už jen 
tato schopnost je obrovským darem plynoucím ze studia a uskutečňování Nokodemionových nauk 
(vyplývajících z »Učení pravdy, Učení Tvořivé energie, Učení života«). 
Na shledanou, pane učiteli! 
S respektem a nedílnou sounáležitostí zůstávám Vaším žákem a vzdáleným, ale stálým přítelem. 
S přátelskými pozdravy 
Nestor 
 

Quetzal   To mě skutečně těší, vyřiď prosím mé poděkování, avšak JHWH já nejsem, a tudíž mi ani 
nenáleží ta čest, která je mi v tomto ohledu projevována. A to ohledně ..., to prosím odstraň z toho psaní. 

Billy   Tvé přání je jasné, nahradím ta místa jednoduše trojtečkami. A tady mám ještě něco, co 
momentálně nedokážu zařadit: 

Dr. Michel Nehls, autor knihy »Das indoktrinierte Gehirn« 

(celý název »Indoktrinovaný mozek: Jak se úspěšně ubráníme globálnímu útoku na naši svobodu«, 
do češtiny nepřeloženo; pozn. překl.). 

Co s tím mám vlastně já dělat a proč mi to bylo poskytnuto, to nevím – nebo jsem to již zapomněl? Ale 
myslím si, že musím v tomto ohledu povědět některé věci ze svého pohledu, a sice nikoliv 
o indoktrinovaném mozku, ale o indoktrinovaných myšlenkách. Jelikož celou tu knihu od tohoto 
dr. Nehlse neznám, nemohu se k ní přímo vyjádřit, nicméně si dokážu do jisté míry představit, k čemu 
celá věc míří. Proto bych ti chtěl povědět následující věci, a sice ze svého chlapeckého pohledu, i když 
patrně s dotyčnou knihou přímo nesouvisejí: 

Sfath vyučuje, že je faktickou skutečností, že myšlenky, a tím pádem i celý myšlenkový svět člověka 
a způsob, jakým je pěstuje a rozvíjí, určují povahu a druh jeho životního chování a také to, zda je dobrý 
nebo zlý, tedy právě zda je člověkem negativním či pozitivním. Avšak pěstování a rozvíjení myšlenek toho 
určuje ještě mnohem více, totiž i to, zda si člověk své myšlení dokáže uchovávat po celý svůj život, nebo 
nikoliv. Neboť způsoby myšlení, resp. povaha a druh myšlenek, rozhodují nejen o pozitivnosti 
či negativnosti člověka a v zásadě o všech jeho rozhodnutích, jednáních, činech a způsobech chování, ale 
i o tom, zda bude po dobu svého života věrný myšlení, resp. svým vědomým a kontrolujícím myšlenkám 
v každé podobě, a zda jich bude schopen. Pokud však člověk své myšlenky vědomě nepěstuje – což 
nevyhnutelně a determinačně plyne z víry (přičemž i ateismus jakéhokoliv druhu představuje víru, 
na rozdíl od pravdivého vědění) –, a pokud je tedy věřící (a sice hlavně a převážně nábožensky, ale 
i světsky, přičemž světská víra nehraje tak závažnou roli), tak se vytrácí jeho schopnost pěstovat 
myšlenky, resp. schopnost myslet. Tak je tomu proto, že každá víra, a sice, jak bylo již vysvětleno, 
převážně víra náboženská (tedy právě hlavně ta, protože je zcela běžná u většiny pozemského lidstva), 
ovládá člověka a ničí a maří vlivem náboženství a sekt jeho otevřené, dobré a správné myšlení, a tím 
i jeho pravlastní jasné myšlenky. To ale vede ještě mnohem dále, neboť každá víra – ať už náboženská 
nebo světská, přičemž ta světská nehraje tak silnou a závažnou roli jako ta náboženská – vede ke dvěma 
velmi závažným negativním výsledkům. Prvním z nich je ohloupení a otupení, které si člověk ve stavu své 
víry vůbec neuvědomuje, takže právě nevnímá, že je v něm tento zlý stav přítomen a že působí, a proto 
nedokáže ani rozeznat, ani pochopit reálnou skutečnost, jelikož to jeho víra nepřipouští. Jakýkoliv stav 
víry potlačuje a zamezuje veškerou logiku, rozum a zdravý úsudek, takže brání tomu, aby samostatné 
a kontrolované myšlenky mohly byť jen ve velmi slabém náznaku vůbec proniknout do zdánlivého 
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myšlenkového světa věřícího. Avšak toto nepřipouští pouze sama víra, nýbrž i ono ohloupení a otupení jí 
způsobené, které v člověku po celou dobu jeho života připouští jen věrské myšlení, resp. myšlení zdánlivé. 

To, co jsem vysvětlil, představuje jen mírnou stránku víry, neboť ono stále se zhoršující, celoživotně 
probíhající otupování – které vyplývá z věrského zdánlivého myšlení, které neodpovídá reálnému myšlení 
zaměřenému na skutečnost – vyúsťuje nakonec, spolu se stále se stupňujícím ohlupováním, zákonitě 
ve stav, který blokuje životní energii Tvoření tak, že ji člověk již nedokáže využívat. To znamená, že člověk 
tuto energii a sílu již není schopen používat pro svoji logiku, rozum a zdravý úsudek, a tudíž ani pro reálné 
myšlenkové pochody. Ono celoživotní otupování a ohlupování způsobované silnou vírou se nakonec 
zvrhává ve »stařeckou otupělost«, při níž mozková kůra člověka trpí neléčitelnou poruchou v podobě 
odumírání nervových buněk. Osobnost a její chování se mění, a současně se objevuje jak agrese, tak 
i deprese a neklid, přičemž se také vytrácí schopnost mluvit, avšak rovněž i soudnost. Kvůli tomu ztrácí 
mozek člověka rychle schopnost ještě pojímat a vyhodnocovat životní energii Tvoření v podobě energie 
vědomí, a tudíž ztrácí rostoucí měrou orientaci, začíná být zapomnětlivý a zmatený a vposled začne být 
skutečně neschopen ještě pojmout nějakou myšlenku. Tímto způsobem pak člověk umírá, zcela otupělý 
a naprosto neschopný uvědomovat si z života a existence ještě něco pravdivého, což se stává velmi často, 
v budoucnu bude těchto případů stále přibývat, a budou dokonce svým počtem převyšovat úmrtí na jisté 
choroby. 

Čím hlouběji bude člověk v budoucnu zakotven ve víře – která u mnoha lidí povede k masové hysterii 
a fanatismu, přičemž se budou sektářští kazatelé nesmírně obohacovat na svých hloupých věřících –, tím 
horším způsobem se bude objevovat životní otupělost a následně i »stařecká ztupenost«. Tato »stařecká 
ztupenost« může však člověka eventuálně postihnout a objevovat se již v mladých letech, jednak vlivem 
fanatického věření a jednak v důsledku »přirozené« chorobné změny mozkové kůry. 

Čím samostatněji, otevřeněji, reálněji, správněji, svobodněji, jasněji, intenzivněji a kontrolovaněji ale 
člověk myslí, tím více potřebuje myšlenkovou energii a její sílu, neboť samostatné pěstování a rozvíjení 
myšlenek je vskutku velmi namáhavé. Ale čím intenzivněji člověk upotřebuje a kontroluje své svobodné, 
volné a samostatné myšlenky a čím více se straní jakékoliv víry, tím méně se vystavuje riziku, že se bude 
otupovat a že bude později trpět stařeckou ztupeností. 

 

Quetzal   To jsou dobrá slova. 

Billy   Ta jsem napsal již jako chlapec ve 40. letech 20. století. Ale podívej se ještě semhle, tady je ještě 
to, co ti mám ukázat, přičemž ale pak ta jména nahradím trojtečkami, protože ta přece uvádím jen tehdy, 
když k tomu mám svolení, anebo mohu jmenovat jen křestní jméno či neškodně iniciály. Nemá tomu být 
přece tak, aby dotyčné osoby mohly být kvůli uvedení jejich jmen obtěžovány kvůli tomu, že zaslaly své 
dopisy, čtenářské příspěvky či své názory atd.: 

22. 11. 2023 ve 12:35 napsal T ... <...> 

Milá Bernadette, 
mohla bys mi říct, kolik knih Billy celkem do této chvíle napsal? 
s milým pozdravem & salome 
Bernadette Brandová <...> napsala ve středu, 22. listopadu 2023 v 19:42 hod.: 
Salome T... 
Mnohokrát děkuji za Tvůj e-mail. Ano, jasně, že Ti to můžu říct (vedu si o tom záznam). Napsal dosud 46 
knih – momentálně pracuje na 47. knize –, do čehož nepočítám kontaktní zprávy (ty tvoří dalších 21 
Bloků) ani dopisy s Učením ducha (dopisy s Učením Tvořivé energie) a dále ani celou řadu malých spisů. 
Posílám milý pozdrav a salome 
Bernadette 
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Odesilatel: T... <...> 
Předmět: Odp: Otázka 
Datum: 23. listopadu 2023 v 11:03:27 SEČ 
Komu: Bernadette Brandová <...> 
 
Milá Bernadette, 
mnohokrát děkuji za Tvoji informaci. Důvod, proč se ptám, souvisí s tím, že jsem minulou sobotu, 
18. listopadu ve 20:30 poskytl pro M... rozhovor, v němž odhaluji svoji osobní životní zkušenost s tím, jak 
jsem nalezl Billyho a Nauku Tvořivé energie a jak jsem se mohl díky ní dále vyvíjet ve smyslu neutrální 
pozitivity. 
 
M... toto interview se mnou uveřejnil včera večer na svém youtubovém kanálu. Tady nejdeš link na tento 
rozhovor: ... 
 
Protože mám rovněž vlastní youtubový kanál, v němž hlavně v angličtině sdílím s lidmi svoji vlastní životní 
zkušenost, tak jsem se M... zeptal na jeho svolení k tomu, abych si to interview stáhl z jeho kanálu 
a uveřejnil ho na tom vlastním a toto svolení jsem od něj i dostal; jsem optimistický v tom ohledu, že tak 
ještě více lidí objeví Billyho a Nauku Tvořivé energie. 
 
Můj youtubový kanál: ... 
 
Napsal jsem krátký popisek o Billym a k němu jeden osobní citát, který přeložím do angličtiny a následně 
ho vložím do popisu toho video-interview na mém youtubovém kanále, a proto jsem k tomu chtěl právě 
vědět, kolik knih Billy napsal. 
Toto je ten krátký popisek o Billym a můj citát o něm: 
 
O T... 
Od září roku 2012 se T... ponořuje do nesmírného vědění obsaženého v Nauce Tvořivé energie, resp. 
v »Nauce pravdy, Nauce Tvořivé energie, Nauce života« od »Billyho« Eduarda Alberta Meiera (BEAM), 
švýcarského spisovatele a básníka, který napsal a publikoval více než 50 knih a stovky článků a malých 
spisů atd.; je to velice moudrý muž z překrásných švýcarských hor v Curyšské vrchovině (švýcarsky »Züri-
Oberland«), úctu vzbuzující a ctihodný učitel a zvěstovatel Nového Věku, opravdový král moudrosti, 
původce Nauky Tvořivé energie, jež je praktická pro život, a nauky meditační; on je od té doby pro T... 
nevyčerpatelným zdrojem inspirace pro celoživotní učební proces a vědomní snažení o evoluci. 
 
Citát o učiteli, od nějž se učí T... ...: 
»Můj milý příteli a učiteli, ›Billy‹ Eduarde Alberte Meiere, který žiješ ve skromnosti a počestnosti; jsi 
vskutku vědoucí a velice moudrý člověk, který pracuje a působí v tichosti a ve skrytu, který toho ale hodně 
dělá pro pravdu, lásku, mír, svobodu a harmonii, a sice svojí nenápadnou, ctihodnou, uctivou, šlechetnou 
a přehluboce lidskou povahou a osobností, svým poctivým charakterem, svým upřímným a nezištným 
myšlením, cítěním a jednáním; jsi ten nejdůkladnější a nejhlubší člověk na Zemi: Král moudrosti.« 
– T ... 
 
Počet Billyho knih jsem do svého krátkého popisku začlenil ve výši 50+ a dále jsem ještě uvedl, že napsal 
stovky článků a malých spisů. Pokud je z tvého pohledu to, co jsem napsal, správné, tak to přeložím 
do angličtiny a začlením to dole v popisku do svého video-interview s M.... 
Posílám milé pozdravy a salome 
T... 
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Quetzal   To je korespondence a vypovídá to o tom, jaké každodenní povinnosti jsou v tomto ohledu 
z mnoha stran ve Středisku plněny. Nepovažuji ale za dobré, aby byla přebírána jména, a aby byly navíc 
jmenovány mailové adresy dotyčných osob. Ty bys měl skutečně bezpodmínečně vypustit. Krom toho si 
myslím, že některé, ba mnohé ty věci nemají takovou povahu, aby byly zmiňovány spolu se jmény. 

Billy   Samozřejmě, to máš pravdu, to také učiním a vše nahradím nutně trojtečkami. Máš přece pravdu, 
kdyby ta jména a ty mailové adresy vešly ve známost, tak by to způsobilo jen nepříjemnosti. Vše jsem ti 
přece přiblížil jen proto, abys viděl, co všechno se ještě děje v našem všedním dni, a ještě je nutno říci 
... ... ... 

Quetzal   Tak toho máte hodně na práci, zvláště Bernadette, v tom máš určitě pravdu. Vše by bylo 
zlovolně využito a uplatněno k pomlouvání. 

Billy   Tak by tomu určitě bylo, ale teď tu mám tenhle dopis, který ti chci bezpodmínečně ještě ukázat. 
Dotyčnou osobu žel neznám osobně, ale to jméno, udaná adresa i telefonní číslo jsou správné. Ta 
dotyčná osoba také řekla, že se spoléhá na to, že její jméno a adresu nebudu uvádět, a že daný dopis 
zničím; toho se budu samozřejmě držet. A tak ho tu potom budu reprodukovat jen v opisu, a nikoliv 
v originální podobě, ale vypustím z něj některé věci, které by mohly poukazovat na osobu pisatele. 
Vypustím také to, co bylo napsáno mně osobně – neboť to je vskutku osobní a není to určeno čtenářům 
–, a tudíž opíšu pouze to, co je právě určeno čtenářstvu. Ty si tu ale můžeš přečíst ten dopis celý, neboť 
se domnívám, že bys i ty měl vědět, že dokonce i tady v okolí jsou lidé, kteří jednoduše vše neignorují 
a nezesměšňují, ani neosočují jako lež a švindl. Ale přečti si to zde ... 

Quetzal   ... vždyť ten je napsán rukou! 

Billy   Ano, existují právě ještě lidé, kteří tak píšou, a já shledávám, že je to vůči mně jaksi oceňující. 
Kdyby autor napsal ten dopis na počítači nebo na stroji, tak bych si pravděpodobně myslel, že není míněn 
vážně, a že podpis a adresa jsou navíc falešné. A protože jsem si kvůli tomu písmu myslel, že je ten dopis 
pravý a vážně míněný, tak jsem se dotázal přes cizí mobil. Ale čti zde. 

Quetzal   ... To je skutečně určeno tobě osobně, ale toto zde ... Ale to, co je psáno tady, bys měl uvést. 
... 

 

Billy určitě není ani stranný, ani nezvýhodňuje žádný stát, žádného člověka, a ani žádnou politickou 
stranu, a jistě to není antisemita, i když mu lidé zjevně dělají takové ničemné a neoprávněné výtky, 
proti nimž se nebrání, přičemž ignoruje všechny útoky proti své osobě. Říká nemilosrdně pravdu 
a nechová se ani zdrženlivě ve vztahu ke všem lžím a pomluvám četných médií, politiků a úřadů ani 
k organizacím všeho druhu, které tropí svůj placený povyk a páchají škody. Pranýřuje také ochránce 
životního prostředí a demonstranty a odkrývá pravdu o jejich lžích, celém jejich bezprávném počínání 
a jejich prolhaných pletichách a destrukcích, přičemž říká, jaká je skutečná pravda. Za to je proti němu 
poštvávána policie a na působení proti němu se podílejí i různé úřady, jak velmi dobře vím, protože 
jsem do nich úzce zapojen, a vím tedy, o čem píšu. Z toho důvodu jsem také zpraven o tom, co se 
v současnosti ve skrytu a neprůhledně zamýšlí a chystá za tím účelem, aby byl Billy hrubě obtěžován 
a tím pak i umlčen, aby se vším přestal, aby přestal prostřednictvím orgánů spolku FIGU bez příkras 
veřejně šířit pravdu. 

Je to soucitný, opravdový člověk, který se tím, že nepohodlně pranýřuje lži a jiné nepravdy, které 
rozšiřují média a vrchnostáři, dostává opakovaně pod křížovou palbu svých nepřátel, kteří mu 
odporují, a bývá za to nakonec nenáviděn. Po celou dobu svého života hájil vždy pravdu a byl za to 
nenáviděn a pronásledován, a dokonce na něj bylo spácháno mnoho pokusů o vraždu, protože stále 
hájil pravdu a hájí ji neochvějně i dnes. Zbývá si položit otázku, do jaké míry mu vlastně úřady a lidstvo 
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skýtají oporu za jeho četné snahy a za to, co pro lidi dělá, a do jaké míry je za to na základě pevného 
charakteru podporován? Myslím si, že té podpory nebude právě mnoho, jak jsem se dozvídal při 
sezeních. Také je nutno se tázat, proč se kvůli právu nevede hlasitá propaganda v jeho prospěch, 
ve prospěch jeho práce a jeho osobního klidu a bezpečnosti, když se na stranu druhou propagují nuly 
a nicky, které pak mají na úřadech nějaké slovo. Vidím nespravedlnost, kterou žel páchají jistí 
nezpůsobilí vrchnostáři, členové úřadů, nepřátelé a další lidé, jakož i potlačovatelé pravdy, a sice kvůli 
svému nerozumu, své zaujatosti a chybnému hodnocení, přičemž ti všichni Billyho hrubě sužují, aniž 
by za to byli voláni k odpovědnosti. Tím mám na mysli i lidi, kteří Billyho pomlouvají a tvrdí, že jeho 
fotografie jsou zfalšované, ale já jsem v 80. letech ty objekty, které fotografoval, sám dvakrát viděl, 
když jsem chtěl na pozemku v okolí Hinterschmidrüti vidět, co se tam vlastně odehrávalo. Jednou jsem 
dokonce viděl, jak se Billy jednoduše vznesl vzduchem a zmizel v jednom z těch objektů, načež se ten 
objekt naprosto bezhlučně vznesl ze země a náhle jednoduše zmizel. 

Chtěl bych, aby spolek FIGU můj dopis nebo právě to, co je z něj podstatné, zveřejnil, ale nesmí být 
při tom otevřeně uváděno moje jméno, neboť by mě jistí lidé zavrhovali, sužovali v mém úřadu 
a pronásledovali a pomlouvali právě tak, jako to páchají ve vztahu k Billymu, a to již od doby jeho 
mládí, jak vím od svých rodičů. To ale nemohu vzít v potaz, protože ani já nemám takovou sílu všechno 
přestávat, jakou má Billy ... 

 

Billy   To poslední ale pak nechci opisovat, a samozřejmě ani to, co je ještě psáno pro mne osobně. A jak 
jsem již pověděl, tak jsem na udané telefonní číslo, samozřejmě cizím mobilem, zavolal a dozvěděl se 
tak, že vše je pravé, a že to tedy není fake. 

Quetzal   To ale nebylo dobré, když ses telefonicky ... 

Billy   ... neměj starosti, můj příteli. Máš patrně na mysli, že mě, resp. mé telefonáty odposlouchávají, 
což se přece popírá, nicméně tomu jsem přece předešel tím, že jsem se zeptal mimo Středisko někoho 
cizího, zda bych směl použít jeho mobil. Telefonáty ze Střediska principiálně nevedu, protože vím, že je 
nějakým způsobem odposlouchávají. Za těmito účely nepoužívám ani svůj tajný telefon, i když vím, že vy 
jste ... blokádu ... 

Quetzal   ... o čemž nemá být znovu hovořeno. Ptaah mi nicméně uložil, abych ti pověděl toto: I když se 
minulý týden vrátil zpět a krátce tě navštívil, přijde sem znovu až po přelomu roku. 

Billy   To je sice škoda, ale zřejmě to nelze změnit. 

Quetzal   Nyní musím povědět následující věci, které musím reprodukovat doslovně. Byly už jednou 
jasně a zřetelně vysvětleny, ale zjevně se to celé detailně neuchytilo v paměti, protože je toto ustanovení 
v rozporu s obvyklým osobním chováním, kterým však nelze docilovat souladu s osobní svobodou členů 
společenství FIGU. Z toho důvodu má být obsah následujícího usnesení Grémia od nynějška v plném 
rozsahu ustaven na předním místě Ustanovení a Stanov jako velmi důležitý separátní úvodní článek. 

 

1. To, co celkové Grémium, které sestává z 1,5 miliónu osob, ustanovuje pro společenství FIGU, je velmi 
dobře promyšlené, má to mít neomezenou platnost po všechny časy a nemá to být nikdy měněno. 

2. Podle určených Ustanovení a Stanov má být společenství FIGU vedeno a řízeno celkovým 
předsednictvem, které je při každé vyvstávající schůzi zastupováno osobou prezidenta a osobou 
zapisovatele, kteří mají při každé schůzi společně neutrálním způsobem vést předsednický úřad. 

3. Osoba prezidenta nemá při hlasování a vznikajících ustanoveních atd. v žádném ohledu volební právo, 
a nemá ani vůbec žádné oprávnění a právo cokoliv ustanovovat a nařizovat, neboť její povinnost 
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spočívá výhradně v tom, aby pokaždé přednášela vyvstávající předměty jednání, a aby též prováděla 
vyvstávající hlasování, přičemž se má zdržovat toho, aby ostatní jakkoliv ovlivňovala a aby cokoliv 
komentovala ve smyslu pro nebo proti v jakékoliv podobě. 

4. Osoba prezidenta a osoba zapisovatele mají při úředním výkonu svých povinností a i soukromě 
ve vztahu ke všem členům FIGU každé skupiny a k návštěvníkům vystupovat naprosto neutrálním 
způsobem, a sice bez vladařských, panovačných způsobů a mocenského počínání, což má platit 
i pro každého člena FIGU z jakéhokoliv uskupení. 

5. Ve společenství FIGU nemá být člověku nikdy zadáván úkol vyřídit nějakou věc atd. ve smyslu 
»musení«, ale po všechny časy mu má být pouze sdělováno, že »má« udělat to či ono, co vyvstalo 
k vyřízení, přičemž mírou dotyčného rozhodnutí má být absolutní dobrovolnost. 

6. Svoboda a vůle každého jednotlivého člena společenství FIGU má bez výjimky a v každém případě 
zůstávat nedotčena a zaručena, přičemž také každý svobodný názor, vyjádření a pracovní výkon 
každého člena se má zakládat na svobodě a dobrovolnosti. 

7. Tyto předlohy ve Stanovách a Ustanoveních mají mít výlučně, a tedy bez výjimky platnost po všechny 
časy, nemají být nikdy měněny ani »přizpůsobovány nové době«, ale stále přetrvávat, neboť 
následování tohoto pravidla má zajistit, aby byl ve společenství FIGU a mezi všemi jeho členy dán po 
všechny časy mír a svoboda a aby se nevyskytovaly vůbec žádné diktátorské nehodnoty, vladařské 
a panovačné způsoby a mocenské manýry. 

 

To je doslovně to, co jsem obdržel z pověření Grémia, abych to zde uvedl, a co jsem ti nyní jmenoval. 

 

Billy   To ale odpovídá i našemu uvažování, a tak jsme se toho i vždy drželi. Ale bude jistě dobré, že to 
celé bude uvedeno na předním místě Ustanovení a Stanov jako důležitý úvod. 

Quetzal   Díky tomu se jistě půjde vyvarovat škodám, neboť když pomyslím na to vše, co jsem se učil 
v posledních týdnech o nejrůznějších věcech, které se odehrávaly na této planetě Zemi a které vyvolali 
a prováděli pozemšťané, tak mohu pouze říci, že to vše je otřesné. Ať už se jedná o minulé hospodářské 
a náboženské války, nebo jednoduše o války dobyvačné, nenávistné a politické atd., tak to vše je vskutku 
úděsné. To platí i pro jiné věci, které nemají nic společného se starotradičními formami války, nýbrž 
s nerozumným a nekontrolovaným pokrokem techniky, zvláště na poli té nově se vyskytující »umělé 
inteligence«, která bude v budoucnu pozemskému lidstvu přinášet velmi velké neštěstí a pohromy, jak 
jsem vyzkoumal na základě pohledu do budoucnosti. Všechno je ... 

Billy   ... to vím, neboť jsem to viděl a zažil v budoucnosti již se Sfath. Ale mluvit o tom nemá smysl, 
protože lidé na to nedají. Avšak tady mám ještě nějaké věci, které ti chci ukázat, jejichž text jsem ale 
musel trochu zkorigovat, viz například tuto věc zde: 
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Jsem Tvoření 

autor: FIGU 

(https://www.youtube.com/watch?v=O2X7DvHzYeE) 

 

 

 

Jsem Tvoření, univerzální vědomí. Jsem pramen života. Jsem síla, duch v tobě a v každé další formě 
života. Dávám život a mé zákony ustanovují vznik a zánik. Stvořilo jsem Vesmír jako manifestaci jedné 
idey. Výsledkem této manifestace jest každá galaxie, každá hvězda a planeta, každý člověk, každé zvíře, 
každá rostlina a každý kámen, každičká forma života v hlubinách Kosmu, jež jsou vám neznámé. Již před 
dlouhou dobou jste se ode mě odvrátili, učinili jste ze mě člověka, nahradili jste mne náboženstvy 
a postavili nade mne bohy. Modlíte se ke mně a doufáte v pomoc, ale já jsem neutrální a nemohu vám 
pomoci. Můžete si pouze pomoci sami tím, že převezmete odpovědnost a budete žít v souladu se zákony 
a doporučeními, jež můžete vyčíst z přírody. Jen tímto způsobem může pro sebe jednotlivec i lidstvo 
jako celek vytvořit harmonický a naplněný život. Já jsem vám dalo svobodnou vůli, abyste měli plnou 
svobodu v tom, zda chcete vést pokojný život tím, že se budete zaměřovat na přírodní zákony 
a doporučení, nebo život plný válek, bídy a nenávisti kvůli ignorování a znevažování pravých hodnot 
života. Nebe ani peklo neexistují a také máte jen jediný život. Navrátíte se na Zemi jako naprosto nová 
osobnost, neboť člověk je oživován formou mé Tvořivé energie, která nikdy neumírá ani nepomíjí. 
Reinkarnace tedy neexistuje. Je esenciálním zákonem, který jsem pro vás vytvořilo, že poté, co zanikne 
vaše tělo, bude nová osobnost oživována touž životní energií, abyste se učili a prodělávali evoluci 
za tím účelem, abyste v běhu mnoha životů mohli střádat vědomosti, moudrost a lásku, než dosáhnete 
takového evolučního stupně, na němž již hmotné tělo nebudete potřebovat, s tím, že se v konečném 
cíli ke mně navrátíte, ke zdroji života, abyste i moji vlastní evoluci posunuli na vyšší úroveň. 

 

Semjase-Silver-Star-Center – Univerzální svobodné zájmové společenství 

http://cz.figu.org/
https://www.youtube.com/watch?v=O2X7DvHzYeE
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Toto zde je druhá verze, kterou jsem trochu více zkorigoval a formulačně upravil: 

 

Tímto ti pravím, člověče, že jsem Tvoření! 

FIGU Svobodné zájmové společenství 

(https://www.youtube.com/watch?v=O2X7DvHzYeE) 

 

 

 

Jsem tedy Tvoření, univerzální vědomí, a jsem pramenem života, a tím i energií a silou v tobě a v každé 
další formě života. Tím dávám život, a mé zákony určují vznik a zánik, a vytvořilo jsem Vesmír coby 
manifestaci podle idey »Absolutního Absolutna«. Výslednicí této manifestace jest každá galaxie, hvězda 
a planeta, každý člověk, každá vyšší i nižší zvířena, každá samostatně se pohybující životní forma, zemina 
i vodstva, každá rostlina a skála, každý kámen a každičká forma života v hlubinách Kosmu, jakož i celičký 
Vesmír a vše, co vám není známo. Již před dlouhou dobou jste se ode mě odvrátili, učinili jste ze mě, 
vinou falešné nauky, člověka a imaginárního boha, nahradili jste mne náboženstvími a postavili nade mě 
bohy. Modlíte se k bohům a doufáte v pomoc, ale oni neexistují, a tudíž vám pomoci nemohou, stejně 
jako vám nemohu pomoci ani já, neboť jsem absolutně neutrální, a proto si můžete pomoci jen vy sami 
tím, že převezmete odpovědnost a budete žít podle zákonů a doporučení, jež můžete vyčítat a dozvídat 
se v přírodě. Pouze tímto způsobem pro sebe může jednotlivec i lidstvo jako celek vytvářet harmonický 
a naplněný život. Vše je zařízeno tak, že je vám dána svobodná vůle, abyste měli plnou svobodu v tom, 
zda chcete vést pokojný život tím, že se budete orientovat podle přírodních zákonů a doporučení a podle 
lásky a míru, nebo zda chcete vést život plný pomsty, války, bídy a zášti ignorováním pravých hodnot 
života. Nebe ani peklo neexistují, a vy máte také jen jediný život. Navrátíte se na Zemi jako absolutně 
nová osobnost, neboť člověk jest oživován mojí formou Tvořivé energie, která nikdy neumírá ani 
nepomíjí. Reinkarnace tedy neexistuje. Jest podstatným zákonem, který jsem pro vás vytvořilo, že poté, 
co zanikne vaše tělo, bude nová osobnost oživována toutéž životní energií, abyste se učili a evolvovali 
za tím účelem, abyste mohli v běhu četných životů sbírat vědomosti, moudrost a lásku, dokud 
nedosáhnete takového stupně evoluce, na němž již nebudete potřebovat materiální tělo, s tím, že se 
v konečném cíli navrátíte ke mně, ke zdroji života, abyste i moji vlastní evoluci uvedli na vyšší rovinu. 

Semjase-Silver-Star-Center – Univerzální svobodné zájmové společenství 

http://cz.figu.org/
https://www.youtube.com/watch?v=O2X7DvHzYeE
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To by tedy bylo toto; pak tady mám něco od Stefana Hahnekampa ze skupiny FIGU ve Vídni. K tomu si 
myslím, že je celá tato věc velmi dobrá a že přesně vystihuje to, co je nezbytné činit. 

 

 

Otázka: »S kým jsi solidární?« 

Odpověď: »S rozumnými lidmi v obou zemích!« 

          Izrael  Mírový symbol       Palestina 

 

Jednejme rozumně: 

• Zprostěme ve vlastní zemi úředních funkcí osoby, které 
násilím zraňují, nebo dokonce vraždí jiné lidi. 

• Podporujme ve vlastní zemi osoby, které si přejí mírové 
iniciativy a mírové rozhovory na rovnocenné bázi a které 
dělají všechno pro to, aby konflikty pokojně vyjasňovaly. 

autor: Stefan Hahnekamp 

 

Billy   To by tedy bylo to, co jsem tu měl k tomu, abych ti to ukázal. Ale co chci ještě povědět: Žel mi 
chodí čas od času dopisy, v nichž se lidé tážou, zda bych jim mohl pomoci, protože to psychiatři, k nimž 
běhají, podle nich nedokážou. Posledně mi psaly hned tři osoby společně z Holandska. Tím se ale již 
nemohu zabývat, neboť moje práce to již nepřipouští. Že u mě lidé vyhledávají pomoc, to dokážu jistě 
pochopit, a dříve jsem se těmito věcmi v Hinwilu přece i zaobíral, ale dnes to má práce právě již 
nepřipouští. Vlastně by tento úkol přece příslušel psychiatrům, u nichž lidé hledají pomoc, jako to právě 
dělají lidé, kteří mi píšou, ale že ti psychiatři pomoct nedokážou, to je žel tak, ale žádný div, když 
povážíme, že prakticky každý druhý psychiatr spáchá sebevraždu. 

Quetzal   Že to tak prý skutečně je, mi vysvětloval i Ptaah, který se přece takovýmito informacemi zabývá. 

http://cz.figu.org/
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Billy   Tak to prý uvádí jedna statistika, tak mi to bylo každopádně nedávno vysvětleno. Ale k něčemu 
jinému: Tuhle jsem sledoval v televizi jeden pořad, který pojednával o tom, že jsou opět odstřelováni 
vlci, lišky, jezevci, jiná divoká zvěř a také ptáci, a to jen proto, že v dotyčné oblasti chtějí bydlet lidé, kteří 
tam tedy chtějí stavět domy, anebo proto, že jsou lidé divokými zvířaty údajně ohrožováni. Je prostě 
ostudné, že se toto může dít, a to bez výjimky a pouze proto, že si lidstvo vypěstovalo přelidnění, jež se 
neodpovědně dále vzmáhá a zuří. Všechny oblasti, kde byly dříve jen dlouhé kilometry travnatých plání, 
které mohli zemědělci využívat pro svůj dobytek, a kde byly luhy, nivy, močály a pásma bažin, se vytratily, 
a zčásti dokonce vymizely i lesy a aleje, jakož i rozsáhlá pole s bramborami, řepou, bílým zelím, zelím 
všech rodů, pšenicí, ovsem, konopím, žitem, ječmenem, chmelem, prosem, ba s vinicemi. Všechno bylo 
zastavěno obytnými domy a bloky, silnicemi, fotbalovými či bruslařskými stadióny, stanovými stanovišti, 
sportovišti, továrnami, skladišti, pozemky na vojenská cvičení a autosalony atd. Všude byla volná příroda 
zohyzděna, zastavěna, zničena a zbavena života, a hlavně začala být také nepřátelská a smrtící pro 
všechny divoce žijící organismy, jejichž četné rody a druhy byly dokonce bezohledně a zločinné naprosto 
vyhlazeny, takže po nich již nikdy nebude vidu ani slechu. A tak tomu není jen v případě mnohých vyšších 
a nižších zvířat a ostatních samostatně se pohybujících živočichů na zemi, v půdě, v lesích, močálech, 
bažinných pásmech, jeskyních a horských oblastech, ale i v případě těch tvorů, již žijí ve všech vodstvech 
moří, jezer, řek, tůní a potoků. Je tomu ale tak i v případě četných rodů a druhů vzdušných, zejména 
ptáků různých rodů a druhů, jakož ale i netopýrů, kaloňů, dráčků, poletušek, létavkovitých, 
vakoveverkovitých a hmyzu všeho druhu. To ale ještě není vše, neboť vinou pozemšťanů byli vyhubeni 
i živočichové, kteří žili v chladu ledových pouští, a velmi ohrožení jsou ti, kteří ještě dnes žijí na ledových 
pustinách, v ledových mořích a v oblastech Arktidy a Antarktidy, jako polární medvědi, tučňáci císařští, 
kroužkoví, oslí i podbradní, jako kosatky, keporkakové, tuleni Weddellovi a leopardí, sobi (včetně 
polárních) a pižmoni atd. 

Když pomyslím na to, co mi všechno umožnil pozorovat Sfath, tedy v minulosti i budoucnosti, co mi 
všechno vysvětloval a v čem všem mne vyučoval, tak bych musel tisíce let už jenom psát, abych všechno 
písemně zaznamenal. A když jsem začal mluvit o tom, že jsou odděláváni a vyháněni divocí živočichové, 
protože údajně ohrožují lidi nebo protože lidé potřebují nové prostory na stavbu obytných budov a silnic 
atd., kvůli čemuž mizejí i přírodní oblasti, tak se jedná jen o malou část pravdy, která je mnohem 
obsáhlejší, než si pozemšťané představují. Přelidněnost sama způsobila již dávno, že se vše na planetě, 
v celé přírodě a jejím zvířectvu a rostlinstvu začalo nevýhodně proměňovat. Budeme-li hovořit 
o dřívějších časových epochách, které s sebou přinášely přirozené změny, v jejichž chodu se měnilo klima 
a vymíraly četné rody a druhy vyšších a nižších zvířat a ostatních životních forem všude na Zemi i v zemi, 
přičemž vymíraly i vodní bytosti v mořích, jezerech, řekách, bažinách a močálových oblastech, a rovněž 
i živočichové létající ve vzduchu, tak v těchto případech se skutečně jednalo o evoluční procesy, jež se 
odehrávaly v důsledku vývoje planety a její přírody. A to stojí v protikladu k tomu, co pozemšťané, tedy 
právě lidé na Zemi, spustili svým pomateným rozmnožováním od roku 1700, kdy pozemská populace 
čítala ještě zrovna 536 miliónů a něco přes 700 tisíc lidí. Avšak tato populace se během pouhých 100 let 
rozmnožila na 892 miliónů a zhruba 330 tisíc lidí, a v běhu dalších 100 let na 1 miliardu, 660 miliónů 
a 990 tisíc lidí. V roce 1950 čítala pak populace již 2 miliardy a 600 miliónů lidí, a toto číslo pak až do doby 
před 12 měsíci stále stoupalo až k počtu 9 miliard a 339 miliónů lidí, takže do konce tohoto roku 2023 
přistoupí po sečtení lidstevní populace k celkovému počtu dalších asi 130 miliónů lidí, a to navzdory 
chybným součtům hodin počítajících světový přírůstek obyvatelstva, neboť tyto hodiny nesouhlasí, 
a budou proto ukazovat mnohem nižší číslo. 

Nuže, co se do nynějška odehrávalo a co se bude dále odehrávat v oblasti změny klimatu, k tomu je 
nutno povědět, že tentokrát se tato změna nezakládá na planetární evoluci, a je tedy abnormální, 
přičemž ji vyvolaly přelidněné lidské zástupy. Tato změna původně započala již poté, co byl překročen 
počet lidí, který mohla planeta Země bez problémů unést, uživit a v každé podobě zvládnout. Avšak 

http://cz.figu.org/
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divoké, bezmezné přelidňování, při němž populace za pouhá 3 století a 23 let vystoupala z 536,7 miliónu 
lidí na 9 miliard a 339 miliónů lidí, postačovalo k tomu, aby byly planeta Země, její příroda a živočišná 
a rostlinná říše do té míry zničeny a znevýhodněny a donuceny k tak tuze zhoubným proměnám, že začal 
být nevyhnutelný klimatický převrat. Tento násilný a pouze vinou přelidnění vyvolaný převrat klimatu, 
který se zlehčujícím způsobem nazývá jen klimatickou změnou, byl vyprovokován pouze samotnými 
pozemšťany a jejich destruktivními, nekontrolovanými, absolutně a zcela neodpovědnými machinacemi. 
Hrál při tom ale rozhodnou roli i nekontrolovaný, rychlý vývoj techniky, který bude v budoucnu tím více 
nekontrolovatelný – mimoto tuto techniku nebude možné v budoucnu kontrolovat a bude přinášet ještě 
velké neštěstí a pohromy, jak jsem viděl spolu se Sfath. 

Od roku 2020 – to vyplynulo z pohledů do budoucnosti přímo na místě – mizí každoročně po celém světě 
asi 60 000 životních forem všech rodů a druhů, počínaje hmyzem všech mnohatisícových rodů a druhů, 
jako jsou např. můry, brouci, pavouci, štíři a krtonožky, pokračuje vyššími zvířaty (což jsou výlučně savci), 
jako jsou ptakopyskové, vydry mořské, ochechule, delfíni, ploutvonožci, velryby, netopýři a kaloňové 
atd., a konče obojživelníky, jako jsou mloci, ropuchy, žáby, ptáci, ryby, ještěrky, plazi a slepýšovití, 
a nižšími zvířaty, jakou jsou plazovití a želvy. Avšak k těmto životním formám přistupují ještě i všechny 
rody a druhy rostlin, počínaje prostými mechy, pokračuje travinami všeho druhu, a konče květinami, 
keři, trvalkami a stromy atd. Ale když věda hovoří o »umírání druhů«, tak je to zásadně chybné, neboť 
z přírody a planety »mizejí« nejen druhy, nýbrž i rody. Mnohé vymírají, protože se vytrácejí klimatické 
podmínky, jež jsou pro tyto bytosti životně důležité, ať už se jedná o jakékoliv bytosti, jež žijí na zemi 
či v zemi, v mořích, jezerech, řekách, potocích či ostatních vodstvech, v močálech či bažinách atd., anebo 
ve vzduchu a atmosféře. Vlivem klimatického skoku se mění i půda uvnitř i vně, stav všech vodstev, 
ba dokonce stav atmosféry, resp. vzduchu. Tak mohou živočichové přirozeným způsobem vymírat, když 
se změní jejich životní prostředí, které nezbytně potřebují k životu a které začne být k jejich životu 
jednoduše nepřátelské. Mnohé přírodní živočichy však bezohledně vyhlazují lidé, a sice svými jedy, 
střílením, vypuzováním, zástavbami luk, niv, polí, horských oblastí a luhů atd. Vodstva, jezera, potoky, 
řeky, moře i ostatní vodní toky jsou zamořovány smetím, umělými hmotami, jedy a plasty, kvůli čemuž 
se nejen mění obsah vod, ale jsou také usmrcovány vodní životní formy, jež tedy žalostně pocházejí. 
A když hovořím o žalostném pocházení životních forem vinou člověka, tak mám na mysli vinou jeho 
nezadržitelného, ustavičného, bezmezného a neodpovědně zuřícího a rostoucího přelidnění. Velmi 
neblahé machinace, které lidé vinou své přelidněnosti páchají, se táhnou celičkým světem, dokonce 
do oblastí džunglí, resp. do pralesů, kde lze nalézt jedinečné živé organismy, jež velkohubým vědcům, 
kteří se vydávají za »vědoucí« a vpravdě toho vědí jen málo, dokonce ani nejsou známy. Už jen to, co se 
skrývá v džunglích Jižní Ameriky, je více, než si tihle »mudrcové« dokážou vysnít: Kupříkladu tam ještě 
žijí lidé, kteří mají v rámci svého společenství různé barvy kůže, protože se nějakým způsobem smísili 
s jinými – tam znám např. jeden kmen, v němž žijí vedle lidí s hnědou barvou kůže i lidé s pokožkou 
černou jako havran; o tom ale vědci patrně nemají ani potuchy. Anebo jsem ve 40. letech 20. století 
mohl vidět a zažít se Sfath (tehdy mi přece bylo teprve 8 let, a byl konec války), jak nám domorodci 
v džungli, tedy Sfath a mně, ukazovali tamní živočichy, kteří pokud vím vědcům dodnes nejsou známí. 
Byl mezi nimi např. malý barevný ptáček, který »píská« svými křídly, právě tak, jako když pořádá svůj 
»koncert« cvrček, když cvrliká. 

Rod přece není jednoduše jen druh, ale rod tvoří takříkajíc základnu druhů, které jsou mezi sebou 
příbuzné, a které tedy náležejí k jednomu určitému rodu. Máme kupř. rod člověka, jenž vykazuje četné 
druhy, tedy právě rasy, jak je lidé nazývají, tedy např. bělochy, černochy, rudochy, žluté a hnědé lidi atd. 
(existují přece ještě i jiné rasy, které ale pozemšťané v nejzásadnější míře neznají), mezi nimiž se opět 
vyskytují zvláštnosti, jež nepředstavují mutace atd., a k těmto zvláštnostem patří právě normální malý 
vzrůst, jakož i vzrůst velký, obří, trpasličí a normální a také vysoká lebka atd. 

http://cz.figu.org/
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Ale když se vrátím k tomu, že rod a druhy představují právě dva různé pojmy, zatímco se ale přesto hovoří 
jen o umírání druhů, tak to nepovažuji za správné, neboť přece vymírají jak rody, tak druhy. V zásadě 
přece existuje nebo existoval jeden rod, podle nějž potom lidé rozdělili druhy, neboť podobnosti atd. 
vyplývají přece vždy z něčeho určitého, a tudíž nemohou existovat žádné druhy, pokud nejprve 
neexistoval nějaký rod. To, co jsem pověděl, je vlastně to, co momentálně procházelo mými 
vzpomínkami a co odpovídá mým myšlenkám. 

Quetzal   Velmi zajímavé, to chci určitě říci. To, co povídáš, zahrnuje mnohem více věcí než to, co jsem 
mohl doposud vyčíst ze záznamů Sfath. 

Billy   Dobře – pak jsem ti mohl povědět některé nové věci. 

Quetzal   Ano, to souhlasí, ale já ti chci nyní ještě referovat o tom, že osazenstvo kolem Arlion svými 
šetřeními dospělo k úděsnému zjištění, že to se Zemi vypadá špatně, neboť vyšlo najevo, že všechny 
účinky těch machinací, které pozemšťané páchají proti přírodě, jejímu řádu a zákonitostem, vyvolávají 
mnohem horší důsledky, než jaké zjišťují příslušní pozemští vědci a ostatní odborníci. Ve skutečnosti to 
vypadá s planetou Zemí samotnou velmi špatně, jakož i s její přírodou, veškerým zvířectvem 
a rostlinstvem i říší životních forem obecně. 

Billy   – – – Že se tím Arlion a jeho lidé zaobírají, to jsem nevěděl, neboť jsem si myslel, že se moří jen 
s těmi energiemi náboženské víry. 

Quetzal   Nikoliv, v tomto ohledu ses nechal svést k chybné domněnce. Arlion a jeho početní 
spolupracovníci se zabývají také intenzivním objasňováním všeho, co se odehrává vinou podvracení 
planetárního pořádku pozemského světa. Tyto věci jsou pozorovány a objasňovány, stejně jako vše, co 
pozemšťané neodpovědně činí svým ignorováním a porušováním přirozených zákonitostí přírody, všech 
ekosystémů, veškeré fauny a flóry, atmosféry a klimatu. To celé probíhá v rámci dlouholeté studie, která 
trvá 50 let a která je nyní již 34 let provozována za přísných podmínek trvalého utajování před 
pozemskými armádami a národy a také před těmi cizinci. 

Účel celé této věci však pro Sonaer, kteří celý ten podnik vedou, spočívá pouze v tom, aby získali 
poznatek o tom, co se nakonec ze všeho vyvine, aby bylo možno takovéto události v případě nutnosti 
zabránit, kdyby se objevila ve sféře vlivu Sonaer. Pozemšťané se stále znovu a ustavičně opravňují 
z politických, soukromých, idealistických či etických důvodů k tomu, aby porušovali přirozené zákony 
existence této planety a přírody, jež jsou ustanovené Tvořením. To znamená, že v tomto ohledu pěstují 
pozemšťané zhoubně chybný a falešný způsob myšlení a jednají nezodpovědně, a to představuje v tomto 
smyslu rovněž fenomén svévolného sebeopravňování a namyšlenosti. To vše se odehrává jak 
na soukromé úrovni, tak i v celospolečenském rámci, a tento přístup se, jak se zdá, stále stupňuje, ale 
nejen to, neboť se již velmi dlouhou dobu přetváří v nebezpečí pro trvání planety a existenci všeho 
života. Aby se toto hrozící a čím dál choulostivější nebezpečí zažehnalo, začalo být nezbytné 
naddisciplinární jednání, které musí působit v prostoru a čase. Pozornost Sonaer vzbudily již před delší 
dobou různé pozemské státy, vládnoucí činitelé a vedoucí představitelé států, jakož i firmy a soukromé 
osoby atd., a sice svým zavrženíhodným porušováním planetárních a přírodních zákonů, neboť to, 
že pozemšťané porušují svoji povinnost a zdráhají se držet se planetárních a přírodních zákonů, vedlo 
Sonaer k tomu, že přijali opatření ve věci objasňování záležitostí tady na Zemi, aby mohli v zárodku 
eliminovat a zneškodnit podobné faktory, které by se objevily v jejich vlastní oblasti, resp. na jejich 
vlastních územích. Proto provádějí detailní šetření, z nějž doposud vyplynuly velmi neradostné výsledky. 

Jak jsem se v minulých dnech učil od Arlion, je tomu nyní tak, že se Sonaer věnovali otázce, jak se mohlo 
to vše ve starých dobách na Zemi odehrávat a co se skrývá za všemi těmi přestupky pozemského lidstva 
proti pravidlům, proti zákonům planety a přírody. Při tom Arlion a jeho společníci narazili na to, že je tu 
přítomen jeden aspekt, který garantuje většina pozemského lidstva, a ten spočívá v tom, že se tato 
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většina integrovala do náboženského systému, jenž se zakládá na chybných, falešných a nereálných 
představách fantazie, jakož i na formách fantazijní víry, jež z těchto představ vyvěrají, tedy na systému, 
jenž vzešel z nereálných, lživých forem fantazie. Z toho vyplynul a utvořil se způsob chování, jímž se lidé 
odcizovali reálné skutečnosti, a tím pádem se striktně vzdalovali pravdě a stranili se jí, v důsledku čehož 
si vštípili nedůvěru ke všemu pravdivému, mylně prohlašovali jakoukoliv podobu víry za pravdu a tuto 
víru pak nábožensky hlásali. Na tomto základě si pak velmi rychle vytvářeli, v nepřehlédnutelné míře, 
falešná odůvodnění, z nichž ve věrském důsledku pramenily tresty a zlá opatření až po tresty smrti, jež 
byly udělovány lidem, kteří dotyčným fantasknostem a lžím nevěřili. Vlivem velkých aktuálních výzev 
v podobě velmi brutálních náboženských válek, pronásledování židů a křesťanů, jiných typů 
pronásledování a vraždění náboženských věřících nejrůznějších směrů víry se nakonec každý blud 
v podobě náboženské víry stal rezistentním. A vznikly dokonce náboženské vědy s nejrůznějšími 
disciplínami, jež od těch dob svými fantaskními lžemi, fantazijními vysvětleními a svým pokryteckým 
konáním vehementně zatěžují věřící a lidskou společnost po celém světě a svými různorodými věrskými 
vlivy je nutí k nepřátelskému smýšlení. Z toho vyplývá, že se národy proti sobě nechávají znepřátelovat 
a vedou proti sobě války, přičemž věřící jednoho náboženství chtějí být lepší než věřící náboženství 
jiných, a to i ve víře, že jejich náboženství a jejich víra jsou výlučně správné. 

Billy   Právě, a proto pak platí názor: Nechceš-li mým bratrem býti, tak ti hlavu hodlám stíti. Ale ať 
už chtějí vést válku, rozsévat a plodit nepřátelství nebo jakékoliv jiné nesváry náboženští hlupáci 
a hlupačky, anebo státovládci, tak by bylo jedině správné, kdyby stáli sami proti sobě a mlátili se 
či si rozbíjeli hlavy sami, místo aby musely stát na frontě jejich národy, musely střílet údajné nepřátele 
a jednoduše se mezi sebou oddělávat – přičemž se tito údajní nepřátelé nikdy ani neviděli, neznají se, 
ani spolu nemají svár. 

Svárlivci mají bojovat proti sobě osobně a rozbíjet hlavy sami sobě, pokud se už chtějí bezpodmínečně 
nerozumně svářit, a tak nemají poštvávat své národy proti sobě navzájem a nechat je válčit proti sobě. 

Quetzal   Takováto sebranka – promiň, že používám tvůj výraz, který jsi vyslovil posledně, ale ten je 
v tomto případě vskutku výstižný –, tedy takováto sebranka je však zbabělá a plná strachu na to, aby si 
vše a své nesváry atd. vyřídila osobně mezi sebou. 

Billy   Tak tomu žel jest, neboť takovéhle kreatury mají jen velkou hubu, kterou umějí otevírat dokořán. 
Jsou však i tací, kteří se chovají hrubě a nestoudně vůči jinak orientovaným lidem, jak si nedávno 
stěžovali někteří translidé, kteří bývají kvůli své povaze někdy zle přehlížení a ignorováni, ba dokonce 
týráni. To od takzvaných »normálních lidí« není jen podlé, ale i zpustlé, neboť translidé jsou úplně 
normální lidé a je třeba s nimi jako s takovými i zacházet a vážit si jich, i když jsou z jiného těsta. Ale 
podívej se semhle, toto jsem ještě dostal: 

UMÍRÁM. 
POMALU, ALE NEZADRŽITELNĚ. 

JSEM VYČERPANÝ A MÁM VELKÝ ÚBYTEK NA VÁZE. 
SAMOVAZBA MĚ ZABÍJÍ. 

MÁM JEN SPORADICKÝ KONTAKT S VNĚJŠÍM SVĚTEM. 
VŠE, ČEHO JSEM SE DOPUSTIL, BYLO TO, 
ŽE JSEM ZVEŘEJNIL VÁLEČNÉ ZLOČINY, 

ABYCH SPOLEČNOSTI OTEVŘEL OČI 
VE VZTAHU K JEJÍM VLÁDÁM. 

UMÍRÁM. A OBÁVÁM SE, ŽE SVOBODA TISKU 
A DEMOKRACIE UMŘOU SE MNOU. 

 
JULIAN ASSANGE 
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* INVESTIGATIVNÍ ŽURNALISTA A ZAKLADATEL SPOLEČNOSTI WIKILEAKS * 
V TELEFONICKÉM ROZHOVORU S NOVINÁŘEM VAUGHANEM SMITHEM, 

JEDINÉM TELEFONNÍM HOVORU, KTERÝ MU BYL O VÁNOCÍCH ROKU 2019 
DOVOLEN VE VĚZNICI BELMARSH. 

 

 

Zdroj: https://www.anderweltonline.com/ 
 

Quetzal   – – To je pro Ameriku typické, neboť část osob ze státního vedení a část občanů z populace – 
kteří se shodují se všemi ničemnými a nebezpečnými intrikami státního vedení, jež svými machinacemi 
ohýbá, a tedy falšuje pravdu, a kteří souhlasí s tímto bezprávím – si nepřejí, aby se dostala na veřejnost 
pravda o falešném a zločinném vedení státu, a právě tak zločinné skutky americké armády. Jelikož ale 
tento muž, Julian Assange, působil právě proti tomu, tak je protiprávně pronásledován a vězněn, a to 
navíc ještě cizím státem, Velkou Británií, která má přátelský postoj k Americe a která se svým jednáním 
prohřešuje proti veškerému právu, veškerému pořádku státních práv, jakož i proti mezinárodně 
ustanoveným lidským právům, jež naprosto nerespektuje, jak jsme vyzkoumali, když jsme se před lety 
s případem Juliana Assange seznámili. 

Billy   Podle mého názoru představuje konání Anglie a její souhlasný postoj k Americe více než jen 
ubohou podlost a nevídaný právní zločin, jímž se Anglie staví na přesně tentýž stupeň zločinnosti, 
na jakém běžně působí Amerika, a to ohledně všech těch četných zločinů vlády, tajných služeb a armády. 
Ale to je nebezpečné říkat. 

http://cz.figu.org/
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Quetzal   Ale je to i přesto pravda. 

Billy   Ano, je to pravda, ale není to přece spodivem, když se pozorně podíváme na tu ubohou americkou 
soudní praxi, která patrně ovlivňuje i Anglii. Neboť s touto soudnickou praxí není v pořádku vůbec nic, 
ale je závislá na bezpráví mnohého druhu. A tak v ní hrají velkou roli práva i nepráva státních prezidentů, 
vojska a tajných služeb, jakož ale i finanční manipulace, postupy a lsti spjaté se sympatiemi a antipatiemi, 
stejně jako strannost a zaujatost, vztahy, společenská vážnost, přátelství, averze a stávající či realizovaná, 
resp. dříve existující státní stanoviska atd. Zvláště americkým prezidentům se daří velmi dobře se 
vyvlékat z vlastních lží, podvodů a válečných machinací, neboť tito »urození« jedinci nejsou vůbec voláni 
k odpovědnosti, jak se zejména od doby světové války vedené mezi lety 1939 až 1945 stále znovu 
prokazovalo. Považme jen ten zločin na lidstvu a proti celému světu, který spáchal americký prezident 
Harry S. Truman tím, že rozkázal použít jaderné bomby, jež byly svrženy na Hirošimu a Nagasaki, za což 
tento chlápek nikdy nebyl volán k odpovědnosti, ale byl ještě i chválen. A to i přesto, že vinou tohoto 
ohavného činu byly zavražděny statisíce lidí, od nejmladších až po nejstarší. Pomysleme i na válku ve 
Vietnamu, do níž byl zapleten Jižní a Severní Vietnam, Kambodža a Laos a kterou Amerika oficiálně 
zahájila v srpnu roku 1964. K této válce chci povědět, že mi Asket říkala a vyprávěla, že Amerika si 
vymyslela a také rozšířila účelovou lež v tom ohledu, že jeden severovietnamský torpédový člun provedl 
v Tonkinském zálivu naprosto neopodstatněný útok na loď amerického námořnictva. To byla nevídaná 
lež a nebývalé falešné hlášení, jež sloužilo tomu účelu, aby měly USA důvod legálně zasáhnout do války 
ve Vietnamu, která již od roku 1955 zuřila mezi kapitalistickým Jižním Vietnamem a komunistickým 
Severním Vietnamem v podobě občanské války. Tuto záměrnou, zákeřnou lež, která byla vytvořena pod 
záštitou amerického prezidenta Lyndona B. Johnsona, využila americká armáda jako podnět k tomu, aby 
zasáhla do války ve Vietnamu. A tak roku 1964 Amerika masivně zaútočila na Severní Vietnam, načež 
tato válka trvala do roku 1973, a já jsem ji čas od času sledoval – samozřejmě jsme byli s Asket stále 
pospolu, a ona tedy stála po mém boku –, a tak jsme viděli, co se tam dělo, a to byly válečné hrůzy. 
Z jejího létajícího stroje jsme pozorovali ohavné věci a barbarské hrůzné činy Američanů, resp. americké 
armády, a tyto příšerné skutky jsem nikdy nedokázal zapomenout a vidím je ještě jako dnes, když na ně 
pomyslím. Američtí vojáci tam znásilňovali nejen ženy, ale i dívky, jimž určitě ještě nebylo ani 10 let. Když 
potom tuto věc vytrpěly a vojákům »posloužily« – někdy jedinou ženu nebo dívku znásilňovali postupně 
vojáci v celých skupinách –, tak byly bez okolků jednoduše zastřeleny nebo ubodány. 

Díky vysvětlením Asket ještě vím, že tehdy Severovietnamci dostávali poradenskou pomoc a zbraně 
od Číny a Sovětského svazu. Tomu chtěli Amíci zabránit a zamezit, a proto pod záštitou amerického 
prezidenta Johnsona vymysleli tu lež o údajném útoku Severního Vietnamu na loď amerického 
námořnictva. Amerika tehdy podporovala, a i dnes ještě podporuje, Jižní Vietnam – Amíci přece v Jižním 
Vietnamu zůstali dřepět, což dělají všude, kde se jednou dokázali a dokážou usadit. Rovněž zasahovali 
v Jižním Vietnamu i finančně a vojenským poradenstvím – což je tak samozřejmě i nadále. Pohnutky 
Ameriky, resp. USA, vedoucí k veškeré podpoře všech zemí, lze hledat výhradně a pouze v jejich bludných 
představách o vlastní hegemonii, jakož i v jejich strachu z Ruska a Číny. Ale to, že Amerika ve vietnamské 
válce utrpěla zlou porážku, má příčiny, jež vyplývají mimo jiné i z jistých důsledků jejího velikášství, neboť 
Amerika žije v bludné představě, že je neporazitelná, nicméně se prokáže něco jiného. 

Co se ale stalo dále, to byl ten lživý příběh amerického prezidenta George Walkera Bushe juniora, který 
coby 43. americký prezident k ... 

Quetzal   ... který se domohl svého úřadu pomocí volebního podvodu, což bylo v jeho naprosto nejužším 
kruhu sice známo, ale bylo to do dnešního dne zamlčováno, jak jsme dokázali vyzkoumat. To celé bylo 
zaranžováno tak zákeřně, že na zfalšování voleb nevzešlo ani podezření. Poněkud jiným a trochu 
neohrabanějším způsobem se to dělo i v případě Donalda Trumpa, kt... 

 

http://cz.figu.org/


19 
 

 

Copyright 2023 bei ‹Billy› Eduard Albert Meier, Semjase Silver Star Center, Hinterschmidrüti 1225, 8495 Schmidrüti, Schweiz 
FIGU Studiengruppe ČR: http://cz.figu.org 

Billy   ... to je ale nebezpečné říkat, neboť Amerika je sice velmi vzdálená, ale má tak dlouhé prsty, 
že sahají i sem do Švýcarska. 

Quetzal   Pokud ti není po chuti sepsat při vyvolávání našeho rozhovoru moji výpověď, tak mů... 

Billy   ... ne, ne, to není můj záměr, neboť já si jen myslím, že by si to američtí pochopové mohli zcela 
chybně vyložit a brát zle a právě – ach což –, to je přece jedno, já v tomto ohledu skutečně nebudu psát 
trojtečky, pak by z nich nemohlo být nic jiného interpretováno. Předtím jsem chtěl říci, že tenhle Bush 
nebyl ničím jiným než lhářem a podvodníkem, na základě jehož lží o tom, že Saddám Husajn vyrábí 
atomové bomby a že byly v Iráku nalezeny zbraně hromadného ničení, zaútočily USA na Irák. Bush tímto 
útokem na Irák vyprovokoval Američany hned do dvou válek, neboť následně vedli Američané další válku 
v Afghánistánu proti Tálibánu. Saddáma Husajna Američané zajali a poté jej pověsili, ačkoliv vše, co Bush 
tvrdil, byla jen lež a podvod. Husajn neměl nápad vyrábět jaderné bomby, stejně jako ani neměl zbraně 
hromadného ničení. A to, že Bush nechal na základě svých lží vypuknout a vést v Iráku tu válku, bylo 
v naprostém rozporu s mezinárodním právem. George W. Bush uvrhl vinou svých naduteckých, 
vylhaných a podvodných tvrzení zvláště Střední východ do chaosu, který se zachovával až do dnešního 
dne a který také plodil dlouhodobé následky, takže tam již dlouhou dobu působí ta velká teroristická 
organizace Islámský stát, ale nejen to, neboť spolu nyní vedou válku také Izrael a Hamás. 

Spolu s tebou jsem viděl, že zlé válečné ohavnosti páchají obě tyto strany, nicméně stranní a zaujatí idioti 
je připisují pouze Hamásu. 

Quetzal   A ten izraelský válečný fanatik Netanjahu není o nic lepší, než byl Hitler a než je Zelenskyj 
na Ukrajině. A ty válečné zločiny páchají všechny strany, nejen strana jediná – a navíc jsou na Blízkém 
východě i často znásilňovány ženy a dívky, které jsou následně zabíjeny, jak jsi to viděl i při válce 
ve Vietnamu –, takže se těchto zločinů dopouštějí obě válčící strany, což ovšem válečným zpravodajům, 
zdá se, zůstává skryto. Krom toho se o hrůzných činech referuje pouze jednostranně, zatímco druhá 
strana je pošpiňována, jako se to děje i na Ukrajině. A to, že jsou dokonce i vlastní vojáci stříleni svými 
kamarády, pokud už nechtějí bojovat nebo přebíhají k nepříteli, jsi již pozoroval spolu s Bermunda, stejně 
jako i to, že na Ukrajině byli na místě zastřeleni i lidé, kteří hledali v troskách nějaké věci. A jak jsem nyní 
viděl na Blízkém východě, tak izraelské vojsko bezohledně zastřelilo, resp. zavraždilo mnoho civilistů 
palestinského původu, což jsem ale na straně Palestinců neviděl, a tudíž nevím, zda se to z jejich strany 
děje rovněž. Toto jsou válečné hrůzy, jež jsou tak nepochopitelné jako počínání toho fakticky zvrhlého 
a naprosto bezskrupulního válečného fanatika Netanjahua. A že se do této války vměšuje a těží z ní velký 
užitek Amerika, to je tak jasné, že o tom není nutné nejprve diskutovat, neboť tímto způsobem mohou 
americké bludné představy o hegemonickém postavení dále postupovat kupředu. 

A co je nutno dále zmínit: Bushe juniora přece nenáviděly v Americe poctivé kruhy jen kvůli tomu 
volebnímu podvodu, ale i proto, že rodina, z níž pocházel, byla velmi vlivná a nepříliš oblíbená. V roce 
2000 byl po pochybném výsledku voleb prohlášen za vítěze v neprospěch demokratů a tehdy úřadujícího 
viceprezidenta Al Gora, načež byl ale Bush v roce 2004 americkým prezidentem zvolen znovu; tentokrát 
se však jednalo jiným způsobem. Příštím prezidentem USA byl pak zvolen advokát Barack Hussein 
Obama z havajského města Honolulu, což byl černošský americký politik a demokrat, jehož otec se 
přistěhoval z africké Keni. Obamova volba do prezidentského úřadu byla silně spjata se skandály, a bylo 
proti němu ve střehu 10 protikandidátů. Obama je zastáncem trestu smrti, a je tím pádem vlkem v rouše 
beránčím, neboť podporování trestu smrti je v rozporu se vším, co jinak předkládal proti diskriminaci 
lidí. 

Billy   Vždyť válka není nic jiného než nesmyslné vraždění, a v tom je Amerika mocně velká. Bez zábran 
a bez skrupulí se přece vraždilo už tehdy, když probíhala americká válka o nezávislost od roku 1775 
do roku 1783 a když měl Washington vrchní velení nad americkými revolučními vojsky. George 
Washington, který byl přece jedním ze spoluzakladatelů Ameriky a který vystupoval jako její první 
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prezident – jestli se nemýlím, tak úřadoval od roku 1789 do roku 1797 nebo tak –, byl bezskrupulózní 
vrah, jenž tehdy ve válce jednoduše odpráskl jednoho důstojníka z nepřátelských oddílů, když tento 
důstojník v doprovodu několika vojáků přicházel a byl »ozbrojen« bílou vlajkou, tedy takříkajíc vlajkou 
mírovou, a tak ho Washington jednoduše osobně odbouchl, dříve než mohl vyslovit jediné slovo. 

Quetzal   To je mi známo, neboť tuto událost popsal ve svých análech Sfath, stejně jako mnoho jiných 
dění, při nichž jste spo... 

Billy   ... ano, já vím, neboť byl pilným pisatelem. O válce, všech těch hrůzách a ostatních událostech ale 
vlastně už nechci více slyšet, a tudíž bychom o těchto děních již neměli hovořit. V zásadě to přece 
nepřináší nic a žádný úspěch u těch idiotů, kteří žijí v bludu a domnívají se, že vojsko je nepředstižný 
nástroj a že válka je řešením k tomu, aby mohl být vytvořen a zachováván mír. Z těchto důvodů máme 
přece i my ve Švýcarsku takzvanou »ozbrojenou neutralitu«, protože v osobách otupených bludy 
a v hlupáckých mozcích převládá idea, že Švýcarsko se může užitečně bránit, pokud by bylo napadeno 
nepřátelským státem. To je vskutku jen naprosto směšná víra, neboť tato země by byla jednoduše dobyta 
a přineslo by to jen mnoho mrtvých, mnoho trápení, bídy i nevídané destrukce. Na to však nepomýšlejí 
ti váleční fanatici ani ti zbabělí ustrašenci, kteří se kvůli své ztupenosti domnívají, že v nějaké válce by se 
mohla švýcarská armáda nepřátelským útočníkům bránit tak, že by z toho pro národ vzešla bezpečnost 
nebo jiný prospěch. Tento naprosto pomatený názor, ba tato ještě pomatenější víra, stojí švýcarský lid 
nesmyslně obří finanční obnosy v miliardové výši – a totéž se děje v každé jiné zemi, v níž jsou šílenci, 
kteří jsou nadšeni do vojenské armády. Takovou armádu provozují pomocí daňových odvodů lidu 
na základě svých šílených, bludných nápadů vojenští fanatici, jiní nemyslící jedinci a fantasté, jakož 
i vyšinuté a zmatené vládní hlavy, které zneužívají svoji moc na absurdní nákupy zbraní pro naprosto 
neužitečnou armádu, ačkoliv nemají o válce pražádné vědomosti a spřádají toliko zmatené a ztřeštěné 
fantazie. A to dělají i proto, že jejich inteligentnost je zjevně ještě tak zaostalá, a tedy právě tak 
nedostatečně vyvinutá, že by jim nepostačovala k tomu, aby si osvojili smysl logiky, jakož i nezbytný 
rozum a zdravý úsudek sám o sobě. 

To, že Švýcarsko zůstalo ve světové válce mezi lety 1939 až 1945 ze strany nacistů ušetřeno, nezáleželo 
na švýcarské armádě, nýbrž na tom, že bylo Švýcarsko zavázáno dodržovat naprostou neutralitu, kterou 
v dnešní době chtějí hrubě zprznit idioti a další neschopníci z bernské vlády, a sice ti, kteří vlastizrádně 
koketují s diktaturou EU a s NATO – to jsou mladí a opravdového myšlení neschopní a také nezkušení 
idioti, již se narodili dlouho po válce, kterou nezažili, a tak neslyšeli, jak nacisté nechávali v rádiu 
ohlašovat: »To malé Švýcarsko, toho dikobraza, zabereme při návratu raz dva.« To, že tuto větu vyhlásil 
hlavní měrou Adolf Hitler, protože doufal, že by mohl v případě svého selhání uprchnout do neutrálního 
Švýcarska, to oficiálně nikdo nevěděl – o což bylo přece předem postaráno, jelikož jistí věrní nacisté pro 
tento případ vše připravili, ale nakonec k tomu nedošlo, poněvadž Hitler a Eva Braunová byli zastřeleni 
dvěma svými »důvěrníky«, což se pak deklarovalo jako sebevražda, aniž by se skutečnost a pravda kdy 
dostala na veřejnost. A tak se lidé stále ještě domnívají a tvrdí, že Hitler spáchal sebevraždu a že vzal 
hned s sebou na onen svět i Evu Braunovou. 

Když ale nyní vládní činitelé v Bernu doopravdy nechápou, že Švýcarsko plně potřebuje svoji absolutní 
neutralitu a že ji musí hájit a zachovávat – ať už jsou tito činitelé jakkoliv staří, ať mají jakoukoliv profesi, 
společenskou vážnost a jakékoliv pohlaví a ať už se narodili po světové válce, která probíhala od roku 
1939 do roku 1945, a nezažili, co se skutečně odehrávalo –, tak mohou toliko trpět naprostým idiotstvím, 
které straší v jejich hlavách, protože již od svého nejútlejšího mládí podléhají defektu inteligentnosti 
nejhoršího stupně, kvůli němuž mohou pěstovat pouze pomatené a zmatené rádoby myšlení a jednání, 
které je navíc ještě nábožensky založené, a tudíž zrůdné ve vztahu ke skutečnosti. A tak je tomu i tehdy, 
když mají ve vládě nějaký úřad, který ale vinou své idiocie nedokážou poctivě a odpovědně vykonávat, 
jelikož jim poctivost není vlastní, stejně jako ani jejich podporovatelům. Ale takové poměry po stránce 
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poctivosti nevládnou jen tady ve Švýcarsku, to jest takoví vládnoucí nejsou v úřadech jen zde, ale nalézají 
se prakticky v každé z asi 200 zemí světa. Současně si tito vadně vládnoucí činitelé – stejně jako poctiví 
vládnoucí – nahrabávají každý měsíc zpravidla asi desetinásobek mzdy, kterou si normální, daně platící 
občané vydělají za měsíc počestnou a tvrdou prací s tím, že z této mzdy ještě musejí platit daně, a to 
právě i pro ty nepoctivé vládnoucí činitele, kteří působí mezi těmi poctivými. 

A co chci teď ještě povědět: Co se týče těch hlupáků, a tedy nemyslících jedinců, kteří dřepí ve vládách 
a myslí si, že jsou ti největší a patrně i ti nejchytřejší a nejcennější ze všech (neboť hloupost přece není 
nic jiného než nemyšlení, které je vlastní jen chorým, zdánlivému myšlení se oddávajícím idiotům, kteří 
nemají nic společného s poctivými vládnoucími), tak pro ty veškerá počestnost nemá ani sebemenší 
hodnotu. K nim přirozeně nepočítám všechny ty, kteří jsou počestní, avšak ti o své poctivosti sami vědí 
a nemusejí se ani cítit dotčení, a nelze je tedy právě řadit k lidem nepočestným. Je nepochybné, 
že nepoctiví lidé nejsou zcela normální, myslí choře, a tedy pouze zdánlivě, přičemž jsou zpravidla ještě 
nábožensky založení a mají nepřátelské a zaujaté postoje, takže trpí defektem inteligentnosti nejhoršího 
stupně. 

V džunglích Jižní Ameriky a na Dálném východě jsem spolu se Sfath naopak zažil domorodce, takzvané 
divochy a primitivy (jak je nazývají takzvaní »civilizovaní lidé«), kteří mysleli v každém ohledu normálně, 
byli pokojní a neznali ani válku, ani zabíjení, a ani nepokoje, ale jen opravdový mír. U těchto »primitivů« 
jsem nikdy nezažil, že by třeba jen mezi rodinnými příslušníky probíhaly nesváry. Pouze u kanibalů tomu 
bylo výrazně jinak, neboť u těch byla zpravidla přítomna jistá agresivita, přinejmenším u těch, kteří brali 
lidi do zajetí a následně je usmrcovali a konzumovali; nicméně tato agresivita nebyla založená 
na nenávisti. Mnohem pokojnější byly současně jiné kmeny, které pojídaly pouze své zesnulé, jak to 
přece činí ještě i dnes, jak je mi známo minimálně u dvou kmenů. 

Quetzal   O tom psal i Sfath; zvláště pozoruhodně popisoval jednu událost, kterou jste spolu zažili 
v minulosti. V jeho análech je řeč o jednom kmeni kanibalů v jedné oblasti na východě, kde žili velmi 
velcí lidé. Vy jste tam spolu byli, dříve než ... 

Billy   ... ach ano, myslím, že vím, o čem hovoříš. Ten popis se patrně váže na zemi, kde jsou dnes už jen 
ostrovy, protože se ta říše potopila do moře nebo tak. Tu tamní oblast tvořila rozlehlá země, která ale 
měla i velký prales, v němž žil jeden kmen kanibalů, který jsem poznal se Sfath, ale ten byl pokojný 
a »zkrmoval« jen ty příslušníky vlastního kmene, kteří zemřeli. Tito lidožrouti nevedli žádné války ani 
kořistivé výpravy, a ani nevím, zda tam v té džungli žily ještě jiné kanibalské kmeny nebo jiní domorodci. 
Nicméně daleko mimo tu džungli bylo jedno velké město, v němž žili skutečně velcí obři, vlastně giganti, 
jakým je Andron, takže měřili 5 až 6 metrů. Jak je Sfath nazýval a odkud pocházeli, to už nevím, ale pokud 
je mi známo, tak se dnes říká, že tam byla země jménem MU. Pokud to ale skutečně byla ta země, kde 
jsme se Sfath tehdy byli, tak z té vskutku již není nic přítomno, jak jsem viděl ve 40. letech 20. století, 
když jsme chtěli se Sfath spatřit, jak dnes vypadá a jak se všechno změnilo od někdejší, minulé doby, 
tedy od doby zhruba před 2 či 3 desítkami tisíc let, kdy jsme tam byli. Je-li to skutečně ta oblast, tak tam 
dnes vskutku existují už jen nějaké ostrovy, protože se vše potopilo do moře a ti obři, nebo právě ti 
giganti, kteří tam žili, se zřejmě uchýlili jinam, když ona tamní oblast patrně mizela v moři. Jinak jsem se 
spolu se Sfath seznámil na Dálném východě, ve 40. letech, rovněž i s dvěma kanibalskými kmeny, které 
byly válečně založeny, přepadaly sousední kmeny, braly zajatce a ty pak usmrcovaly a požíraly. Se Sfath 
jsme také vstoupili do kontaktu s jedním kanibalským kmenem, který nepožíral své vlastní mrtvé, ale 
stavěl je do svých zakouřených chýší, kde je nechával vysoušet. Tyto mrtvé, kteří byli tímto způsobem 
mumifikováni, pak kmen uctíval a tvořily se na nich časem opravdové vrstvy mouru, nicméně tito mrtví 
zůstávali v těch chýších tak dlouho, dokud ještě existovaly. A tak se stávalo, že ty chýše přečkaly dokonce 
dvě nebo tři generace, k čemuž je ovšem nutno říci, že tito kanibalové, stejně jako ani jiní, se nedožívali 
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vysokého věku, takže rychle dorůstala další, příští generace. Dokážu si ještě vybavit, že podle zjištění 
Sfath se tam nikdo nedožíval vyššího věku než 38 let, po němž dotyční umírali jako »prastaří kmetové«. 

Quetzal   Tak tomu vskutku mohlo být, neboť si vzpomínám, že něco takového Sfath psal. 

Billy   Ano, to jistě sepsal, neboť přece v tomto ohledu provozoval studia, a proto tomu zřejmě bylo tak, 
že toho o těchto věcech i hodně napsal. Nyní ale k něčemu jinému: V televizi pouštějí stále znovu záběry 
světelných koulí, které jsou přes den nebo v noci pozorovány, jak se vznášejí a »křižují« někde vysoko 
ve vzduchu. Tyto koule lidé pak ve falešné víře označují jako UFO, tedy právě v chybné víře, že se jedná 
o mimozemské létající objekty. V tomto ohledu se mě lidé často tážou, ale podle toho, jak jsou ta světla 
popisována, to mohou být podle mého chápání jen malé či velké orby, resp. plazmové koule, resp. jistý 
druh koulí tvořený zemními plyny. Tyto koule mohou být velmi malé, ale i dosti velké, a mohou mít 
dokonce průměr několika či mnoha metrů. Z Japonska mi dokonce jeden muž stále znovu posílá 
fotografie takovýchto malých plynných objektů, jež jsou vlastně nazývány orby a které on fotografuje 
a tvrdí, že jsou to »duchové« zemřelých. Ten žije v pořádném zaujetí tímto bludem a nenechá se poučit, 
ale dokonce si myslí, že se vy, Plejaren, stejně jako Sonaer a já, mýlíme, protože se skutečně jedná 
o »duchy« zesnulých. 

Quetzal   Věření je žel blud, který do té míry potlačuje skutečnost a její pravdu, že za něj člověk dokonce 
vytrpí i násilnou smrt. 

Billy   Tak tomu žel je, ano. Toto je známo i o mnoha ženských i mužských věřících mučednících, kteří se 
kvůli své bludné víře nechali zmasakrovat, rozčtvrtit, umučit, upálit, utopit, zardousit, lámat v kole, 
ubodat a zabít a sežrat šelmami atd. Mimoto ti chci ještě předložit tento článek zde, který by sis měl 
přečíst. 

Quetzal   To vše, co jsi pověděl, jsou události, které se tady na Zemi odehrávaly, o čemž jsem toho během 
minulých týdnů hodně přečetl. Avšak nyní pro mě nadešel čas k tomu, abych se věnoval svým 
povinnostem. Ale nejprve si chci ještě přečíst to, co mi tu dáváš ... 

 

Populační růst – klíčový problém naší doby 
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Kromě závazných úmluv na prudkou a zřetelnou redukci skleníkových plynů, jejichž nedodržování 

může být spojeno se sankcemi, a kromě finančních nápomocí k potírání následků klimatické změny, 

považujeme za naléhavě nutné činit předmětem vyjednávání i nadále vysoký nárůst obyvatelstva. 

Zejména bohaté průmyslové země mají povinnost přispívat naprostým snižováním své spotřeby 

zdrojů k záchově našich přirozených životních základen. Garance lidsky důstojných životních 

podmínek z globálního hlediska předpokládá však rovněž přijetí odhodlaných opatření k omezování 

populačního růstu. Svoje stanovisko v tomto ohledu jsme blíže vyložili ve svém přiloženém 

vysvětlení. Apelujeme na politické pověřence, aby se zasazovali o zohledňování tohoto důležitého 

aspektu. Bez snížení populačního růstu nelze dosáhnout ani ekologicky udržitelného vývoje, ani 

sociální spravedlnosti. 

Úvod 

Jsme tři autoři, přednášející a aktivisté, již desítky let publikujeme a jsme aktivní v rozličných 

oblastech ekologie, hospodářské a společenské politiky (viz i naše krátké životopisné údaje na konci 

tohoto textu). Jeden z nás, Saral Sarkar, je občan indického státu, který prvních 45 let svého života 
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strávil v Indii a od roku 1982 žije v Německu, a proto zná velmi dobře životní realitu a rozdílné 

přístupy obou těchto světů (tedy země s rozvojovou a prahovou ekonomikou a bohatého 

průmyslového státu). 

Zatímco se stále zřetelněji objevují rozličné příznaky ekologických a humanitárních krizí, je přece 

pozoruhodné, že se sotvakdy zmiňuje jedna naprosto podstatná a v zásadě očividná soupříčina – 

totiž i nadále velmi silný nárůst obyvatelstva (z globálního hlediska a zejména v četných krizových 

oblastech). Jistě je vám známo, že svět před nedávnem překročil hranici 8 miliard lidí. 

Jsme si vědomi toho, že kritéria analýzy příčin různých krizí nesmíme redukovat pouze na růst 

populace a že tato choulostivá tematika vyžaduje obezřelý přístup. 

Přesto považujeme tuto tematiku za zřetelně podhodnocovanou a nedostatečně exponovanou. 

Prakticky se v tomto ohledu nevede žádný veřejný diskurz, téma je tendenčně vytěsňováno 

a vymlčováno. 

Prosíme Vás o to, abyste si přečetli a promysleli naše stanovisko, které kompaktně prezentujeme 

v následujícím textu. Těšíme se na Vaši zpětnou vazbu, na Vaši podporu, na to, že začnete být 

aktivní ve smyslu našich pozic. 

Problém 

Světová populace roste i nadále velmi silně – každoročně se navyšuje o značný počet asi 85 až 90 

miliónů lidí. Když to vyjádříme obrazně, tak tedy světu každým rokem přirůstá jedno Německo nebo 

deset zemí typu Rakouska, přinejmenším z hlediska počtu populace těchto zemí. 

V jakých domech budou tito dodatečně přicházející lidé bydlet, čím se budou stravovat, jakým 

způsobem budou mobilní, jaká zaměstnání budou jednou mít (pokud budou vůbec nějaká mít)? 

Budou mít vůbec šanci na (a hmotné podmínky pro) zdárný a člověka hodný život? 

Tento nárůst probíhá na »sténající planetě«, na níž byly meze růstu již dosaženy, jak ukazují četné 

indikátory. Ekosféra, na níž jsme my, příslušníci rodu Homo sapiens, spolu se všemi ostatními druhy, 

odkázáni, abychom přežili, byla již závažným způsobem narušena. 

Růst světové populace jde ruku v ruce s různým zatěžováním našeho přirozeného životního 

prostředí, jako například vlivem emisí skleníkových plynů, spotřebou půdy nebo minerálních 

a biogenních zdrojů. Bylo by samozřejmě chybné přičítat odpovědnost za tyto zátěže pouze nárůstu 

populace. Právě tak chybné by ale bylo negovat a snižovat jeho význam. Ještě silněji než světová 

populace rostla totiž od počátku industrializace úroveň spotřeby na hlavu – ale obě tyto hybné síly 

společně vyvíjejí masivně rostoucí tlak na ekosféru a zdrojovou základnu naší planety. 

Velmi zřetelně se také rýsuje, že technologické inovace samy o sobě nebudou zdaleka postačovat 

k tomu, aby nás »zachránily« (i když to mnozí lidé nechtějí připustit, popř. většina lidí). Kupříkladu 

energetickou transformaci, kterou mnozí podporují a o niž usilují, nebude možné uskutečnit v její 

očekávané/plánované podobě. Při detailnějším pohledu vykazuje tento záměr příliš mnoho slabin, 

dilemat a omezení. 

Nakonec je tomu tak, že dlouhodobější přežití a také (do jisté míry) dobrý život může umožnit pouze 

postrůstová společnost, ať už bude konkrétně vypadat jakkoliv. Postrůstová společnost znamená 

jednak to, že v ní růst populace musí dospět ke svému konci, ba že by se dokonce populace měla 

smrštit na zřetelně nižší, snesitelnější úroveň, a jednak to, že hmotná spotřeba na hlavu nemůže 

zůstat na současné vysoké úrovni, takže se musí rovněž zřetelně smrštit. 

Tato snižování konzumu na hlavu platí sice v prvé řadě pro bohaté země (na takzvaném »globálním 

severu«), avšak platí i pro nemálo lidí v zemích s prahovou a rozvojovou ekonomikou, které již 

dosáhly poměrně vysokého životního standardu. A je nutné i z toho důvodu, že se naděje většiny 

lidí v těchto zemích na to, že dosáhnou vysokého materiálního životního standardu, nedají 

uskutečnit – a pokud ano, tak jen za vysokou cenu toho, že se bude dále poškozovat a ničit lokální 

i globální životní prostředí přírody. 

Bez zastavení populačního nárůstu a v dalším sledu i poklesu světového obyvatelstva nebude tedy 

možné dosáhnout udržitelného, ekologicky do jisté míry snesitelného vývoje. Buď bude tohoto 

smršťování dosaženo vědomou, záměrnou cestou, anebo se bude dít bez řádu a chaoticky v podobě 

kolapsu společností. 

http://cz.figu.org/
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Není náhodou, že mnoho konfliktů a válek probíhá právě v regionech, v nichž populace již dlouhou 

dobu zcela bezuzdně narůstá. Také konflikt na Blízkém východě, který nedávno opět vzplanul, má 

svoji silnou demografickou komponentu, i když ta není ve středu zájmu zpravodajů a analytiků. 

Také populační dynamika, jako i mnoho jiných věcí na světě, má na různých místech velmi odlišný 

charakter. V některých regionech nastal již demografický přechod, takže v nich populace již neroste, 

nebo se eventuálně dokonce snižuje, zatímco v jiných obyvatelstvo dosud masivně roste 

a demografický přechod v nich nelze jasně rozeznat. 

Zvláštním ohniskem v tomto ohledu je subsaharská Afrika. Prognózy OSN vycházejí z toho, 

že populace v tomto regionu se do roku 2100 minimálně ztrojnásobí. 

Při pohledu na nestabilitu a hojný počet problémů, které v tomto velkém regionu již nyní existují, 

nelze tento výhled na ztrojnásobení populace v následujících desetiletích chápat jinak než jen jako 

demografickou katastrofu. Katastrofu, které světové společenství do značné míry jen bezradně 

a nečinně přihlíží. 

Avšak i v jiných světových regionech probíhají neudržitelné, problematické vývoje. Například 

v nejlidnatější zemi světa, Indii, roste mezitím obyvatelstvo každoročně asi o 14 miliónů lidí. Pouze 

tato země tedy tvoří více než 15 procent globálního populačního nárůstu. 

 

A »řešení«? Existuje vůbec nějaké? 

Pokud člověk uzná, že nástin tohoto problému je v zásadě správný, přinejmenším značnou měrou, 

popř. v rozhodujících oblastech –, klade si mnoho otázek. 

Co lze učinit? Můžeme vývoj populace vůbec ovlivnit, zejména když dotčení lidé žijí ve velmi 

vzdálených geografických regionech a také v jiných kulturních okruzích? Je vůbec legitimní, 

abychom »my na globální severu« (nebo ze Západu) přemýšleli o tom, co mají nebo smějí dělat 

druzí (země, regiony, skupiny lidí)? Není to možná opovážlivé a nevhodné z hlediska koloniální 

minulosti, v níž Západ dotyčné země vykořisťoval? A neukazují nám příklady populační politiky 

z minulosti to, že je inherentně zpátečnická a pohrdlivá vůči člověku? 

Navzdory všem pochybnostem a námitkám si myslíme, že je načase, abychom tento defenzivní 

postoj překonali a přestali vnímat témata obyvatelstva, populačního růstu a populační politiky jako 

témata tabuová. 

Omezování populačního růstu není jen planetární nutností, ale je i ve vlastním zájmu dotčených 

zemí, které jsou svojí silně rostoucí populací v každém ohledu přetěžovány. 

Populační politika není a priori zpátečnická. Jako v případě jiných polí politiky, záleží i v jejím případě 

na konkrétní podobě. Co možná nejvyšší mírou participace, osvěty a principu vlastního svolení lidí, 

který sází na jejich svéprávnost, lze předcházet zneužívání. Pro to existují tu a tam již povzbudivé 

příklady, kupříkladu v podobě osvětové práce Hermiony Quenumové v Beninu. 

 

Co lze tedy činit? 

Jak mohou vypadat konkrétní východiska pro iniciativy? 
 

1. Čiňme z věci téma, zviditelňujme ji 

Uvědomujeme si, že pro politiky z (bohatých) zemí s dřívější koloniální minulostí je zvláště obtížné 

toto téma veřejně rozvíjet. Mají nicméně možnost upozorňovat své úřední kolegy v zemích 

na globálním jihu v přímých rozhovorech na naléhavost této tematiky. 

Je důležité být jasný v komunikaci. Asi tak, že bude člověk objasňovat, že vysoké počty dětí již 

neznamenají bohatství, ale naopak ještě více chudoby a zaostalosti. Že zaostalost a ztrátu 

perspektivy v těchto regionech nezpůsobují jen »zlé vnější moci«, ale z podstatné části i domácí 

činitelé samotné země, a že se na těchto problémech na nejčelnějším místě podílí vysoký nárůst 

populace. 
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Politici ze zemí »Severu« mohou problémovým zemím nabízet, že v nich budou finančně podporovat 

programy, jejichž náplní bude populační politika (viz i bod 2). 

Krom toho existují četné možnosti k tomu, jak lze problém populačního růstu zviditelňovat 

na různých úrovních: Na základě nevládních neziskových organizací (ang. NGOs) na lokální, 

regionální i globální úrovni; v rámci organizací OSN, pomocí mezinárodních konferencí, na nichž 

budou představovány patřičné iniciativy, opatření a povzbudivé příklady, atd. Zejména musí být 

jasně zdůrazňováno, že angažovanost ve prospěch záchovy našich životních základen a zdravého 

životního prostředí úzce souvisí s rozumnou populační politikou. 

2. Dejme nový směr rozvojové spolupráci. 

Velmi účinným východiskem je z našeho pohledu nové zaměření rozvojové spolupráce. Finance 

na rozvojovou pomoc, popř. rozvojovou spolupráci lze poskytovat v závislosti na existenci populační 

politiky, resp. na efektivitě eventuálně existující populační politiky. Sama opatření v otázkách 

populační politiky (viz bod 3) potřebují financování, které musí patrně z velké části přicházet zvenčí. 

Takovéto s daným účelem spjaté prostředky by patřily k těm nejefektivnějším druhům rozvojové 

pomoci. 

Finanční podpora zvenčí je také potřebná pro budování kontrolních, podpůrných a poradenských 

mechanismů. 

3. Opatření v otázkách populační politiky 

Existuje celá řada nerepresivních opatření, jež byla už vyzkoušena i v různých zemích. K těmto 

opatřením patří: 

• Osvětové a vzdělávací programy, zejména pro mladé ženy a dívky; 

• »pozitivní kampaně«, např. reklama na malé rodiny (na rodiny s 2 dětmi), která byla činěna 

v 70. letech i v Indii; 

• bezplatný přístup k antikoncepčním prostředkům; 

• finanční stimuly při dobrovolných sterilizacích (mužů a žen); 

• státní garance důchodového zabezpečení pro chudší vrstvy, která bude svázána s tím, že se lidé 

zřeknou plození více než dvou dětí; 

• budování poradenských a podpůrných struktur jakožto část rozvojové spolupráce (viz i bod 2). 

 

Kdo jsme: 

»Iniciativa pro populační politiku« 

• Dr. Bruno Kern, nar. roku 1958. Autor, překladatel, přednášející. Zveřejnil mj. knihu »Das 

Märchen vom grünen Wachstum« (»Pohádka o zelném růstu«) (2019). Žije a pracuje v Mohuči. 

• Saral Sarkar, nar. roku 1936 v Západním Bengálsku (Indie), žil do roku 1982 v Indii, následně 

v Kolíně. Autor a aktivista. Zveřejnil mj. knihu »Eco-Socialism or Eco-Capitalism. A Critical Analysis 

of Humanity's Fundamental Choices« (1999) 

• Dr. Ernst Schriefl, nar. roku 1969. Spolupracovník Technické kanceláře pro stavební fyziku 

a energetickou úspornost. Krom toho je činný i jako publicista (viz mj. jeho knihu »Öko-Bilanz«, 

2021). Žije a pracuje ve Vídni. 

Zdroj:http://www.eco-

world.de/scripts/basics/econews/basics.prg?session=42f9425265665d2c_784476&a_no=44104 

(Povolení k dalšímu využití tohoto článku v orgánu FIGU udělil 5. prosince 2023 pan dr. Bruno Kern.) 

 

Billy   Co k tomu říkáš? 

Quetzal   O tom s tebou budu chtít hovořit, až se zase vrátím, neboť nyní musím skutečně jít a věnovat 
se své povinnosti. Na shledanou, Eduarde, můj příteli – uvidíme se tedy později. 

Billy   Pak se dobře drž, a brzy opět na viděnou. Ahoj, Quetzal. 

 

http://cz.figu.org/
http://www.eco-world.de/scripts/basics/econews/basics.prg?session=42f9425265665d2c_784476&a_no=44104
http://www.eco-world.de/scripts/basics/econews/basics.prg?session=42f9425265665d2c_784476&a_no=44104
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